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С 20 лв. по-скъпи технически прегледи
Причината за поскъпването - новите екостикери, които пунк-

товете поставят върху автомобилите. Не е необходимо извъ-
нредно минаване на преглед с колата.

Стр. 6

Слави рекетира с
проект за кабинет

Още преди ЦИК да е обя-
вила окончателните резулта-
ти от парламентарния вот, а
президентът Румен Радев да
е връчил проучвателен ман-
дат, Слави Трифонов обяви
проект за правителство. Той
заяви, че не иска да прави

коалиция с ГЕРБ, БСП и
ДПС, а протестните партии
не събирали достатъчно мно-
зинство, затова от ИТН сами
поемали отговорност за уп-
равлението.

За премиер бе предло-
жен Николай Василев. Три-

Царистът Николай Василев е предложението на ИТН за премиер

мата служебни министри
Асен Василев, Кирил Пет-
ков и Николай Денков са
отказали да са част от каби-
нета заради съществени раз-
личия за финансовата поли-
тика и основните задачи.

Един милион таблета за

училищата, строеж на дет-
ски градини, астронавти в
НАСА, концесии и прива-
тизация са сред приорите-
тите на още неполучилите
управленския мандат.
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оисей е водил 40 години евреи-
те из пустинята, за да забравят еги-
петското робство, а на българите
им трябваха само 20, за да си при-
помнят номерата на дядо Цар.

Проектоправителството на Сла-
ви Трифонов и “Има такъв народ”
фактически пунтира това на НДСВ
от 2001 г. В по-голямата си част
сравнително млади непознати или
слабопознати лица, залагане на
юпи-ефекта - учил на Запад, знае
езици, има дипломи, сега ще ни
оправи, популистка програма, все
едно писана на коляно. Името на
Николай Василев за премиер само
засилва това сравнение.

Но изглежда в България дори на
популистите мечтанията се свиват.
Ако Симеон Втори предложи про-
грама, посредством която “не по-
късно от 800 дни прочутото българ-
ско трудолюбие и предприемчивост
ще променят живота ви”, то при
Трифонов няма и помен от такива
шегички.

Като изключим медийните дъвки
- детски градини, детска болница,
не че не са нужни, но станаха прит-
ча во язицех, сред приоритетите на
проектокабинета няма нищо за до-
ходите, пенсиите, майчинските, де-
мографската политика. Има банал-
ни магистрали, предъвкани верто-
лети, внезапна продажба на държав-
на банка, партийни субсидии, Шен-
ген, астронавти и друга такава пля-
ва, която не пълни нито портмоне-
тата, нито чиниите, нито с деца
детските градини.
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Георги ГЕОРГИЕВ

Фенове празнуват, след като футболният отбор на Италия се завърна в Рим
с купата на Евро 2020 след победа над Англия с дузпи на финала в Лондон

Словенците
отхвърлиха
приватизацията
на водите

Павел Балев
поставя „Хофманови
разкази” във
Варненската опера

Сатанинското
цивилизоване
в Канада

Стр. 2 и 3

Ще излезем ли

от задънената

улица?
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“Има такъв народ” (ИТН)
няма да прави коалиция с
ГЕРБ, ДПС и БСП, но т.нар.
протестни партии не събират
достатъчно мнозинство. Зато-
ва поемаме самостоятелна
отговорност за съставяне на
правителство. Законът и Кон-
ституцията ни дават това пра-
во”. Това обяви през ефира
на собствената си телевизия
лидерът на ИТН Станислав
Трифонов. Той потвърди, че
партията му ще вземе манда-
та за съставяне на кабинет и
вече е готова да представи
състава. Трифонов предлага
за премиер Николай Василев.
Дали от бързина, невнимание
или умишлено, но Трифонов
не посочи кой ще е начело на
Министерството на околната

Слави Трифонов не 
предложи Николай 
1 млн. таблети за училищата, строеж
на детски градини, астронавти в НАСА,
концесии и приватизация са сред приоритетите
на още неполучилите управленския мандат
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БСП тепърва ще обсъди с коалиционния съвет стъпките оттук нататък, но Корнелия
Нинова обяви, че левицата няма да даде безусловна подкрепа на никого

среда и водите. За сметка на
това ще има министър без
портфейл, с ресор ромските
въпроси.

Сред приоритетите на
ИТН е построяване на детски
градини, независимо дали са
50, 60 или 100 - “колкото тол-
кова”. Те ще поемат всички
деца без места в София, обла-
стните центрове и други гра-
дове. Трифонов иска построя-
ване на чисто нова детска
болница и купуване на хели-
коптери за медицински и спа-
сителни цели. ИТН поема ан-
гажимент за концесиониране
и построяване на “всички ос-
танали магистрали - АМ “Хе-
мус” - Ботевград, Видин, Ве-
лико Търново, Русе, АМ
“Черно море” от румънската

Кой кой е в проектокабинета

 Сравнително неизвестни са повече-
то от предложените за министерски по-
стове. Извън номинирания за премиер
Николай Василев, само още няколко
души са имали досег с държавното уп-
равление. Евентуалният бъдещ министър-
председател бе вицепремиер и министър
на икономиката в кабинета “Сакскобург-
готски”. Той беше и министър на транс-
порта, а по времето на Тройната коали-
ция ръководеше Министерството на
държавната администрация.

Дипломатът Ради Найденов е из-
дигнат за вицепремиер и министър на
външните работи. Той беше зам.-ми-
нистър на отбраната в правителството
на НДСВ в периода 2001-2002 г., а
след това бе началник на кабинета на
премиера Симеон Сакскобурггжотски
до 2005 г. В служебното правителство
на Огнян Герджиков през 2017 г. Най-
денов беше министър на външните
работи. Той е бивш посланик в Авст-
рия и Германия.

За вицепремиер и министър на
вътрешните работи е номиниран проф.
Николай Радулов. Той е завършил
академията на МВР и на МО, има
допълнителна квалификация в САЩ и
Великобритания. Доктор по филосо-
фия и национална сигурност. Препо-
давател по национална и международ-
на сигурност. През 1997 г. бе секре-
тар на МВР.

За министър на финансите е пред-
ложена Мария Бойчинова, която е
завършила с пълно отличие колежа
Васар в Ню Йорк и е учила в Лондон-
ското училище по икономика и поли-
тически науки. Започва кариерата си
на Уолстрийт в компаниите “Мерил
Линч” и “Джей Пи Морган”. От про-
фила на Бойчинова в LinkedIn става
ясно, че тя е работила в “Експат” -
компания, създадена от Николай Ва-
силев. От май м.г. Бойчинова работи в
“Комерцбанк” в Прага.

Любомир Дацов е издигнат за ми-
нистър на икономиката. Той е ма-
гистър по планиране и анализиране на
икономическите системи от УНСС.
Бил е зам.-министър на финансите в
два кабинета от 2003 до 2009 г. - на
НДСВ и Тройната коалиция.

Предложението за министър на
труда и социалната политика е Лилия
Иванова. Тя е завършила право в СУ.
Има квалификации по банково право в
Австрия, практика за адвокати в Бон,
Германия и специализации в областта
на административната реформа и ус-
тойчивото развитие в Мадрид, Лондон,
Бирмингам, Барселона. Иванова е
бивш зам.-министър на икономиката от
последния кабинет на ГЕРБ. Тя напус-
на поста при освобождаването на ми-
нистъра Емил Караниколов заради
връзки с Делян Пеевски. Иванова от-
говаряше за язовирите и националната
компания за горивата, която бе създа-
дена само формално и трябваше да
строи държавни бензиностанции.

Наталия Митева е предложена за
министър на образованието. Тя е
завършила с отличие Колумбийския ко-
леж в Южна Каролина, има магистрату-
ра по публични политики от Мериленд-
ския колеж и квалификации от Колум-
бийския университет и бизнес департа-
мента на Оксфордския университет.

Красимир Ненов е номиниран за

министър на енергетиката. Той има ба-
калавърска степен по икономика в
университета в Арканзас, САЩ, и е
магистър по стопанско управление от
университета Корнел, САЩ, и по биз-
нес администрация от университета в
Льовен, Белгия. В момента е изпълни-
телен директор на “Контур глобал
Марица Изток 3”.

Имунологът Велислава Петрова
ще е начело на  Министерството на
здравеопазването. Завършила е уни-
верситета в Бристол, Кеймбридж. Има
докторска степен по биологични на-
уки, вирусология и имунология. Тя е
старши мениджър в екипа по здравна
политика в Глобалния алианс за вакси-
ни и имунизация в Женева.

Михаела Лашова е номинирана за
министър на регионалното развитие.
Тя е магистър по финансов ме-
ниджмънт от Сити юнивърсити в Си-
атъл и бакалавър по финанси от уни-
верситета на Илинойс, Чикаго. Посла-
ник е на кралската институция на ото-
ризираните оценители за България,
Македония и Сърбия.

Христо Алексиев ще се заеме с
Министерството на транспорта и ин-
формационните технологии. Той е
магистър по икономика и бакалавър
по политология. Притежава квалифи-
кации от Импириъл колидж, Лондон,
Оксфордския университет и др. Бил е
министър на транспорта в служебно-
то правителство от 2017 г. на Огнян
Герджиков.

Ивайло Кожухаров е предложен
за министър на туризма. Той е
изпълнителен директор на хотелска
верига “Тракийски хотелиери”. Гене-
рален мениджър на четиризвезден
хотел в София.

Пламен Абровски може да стане
министър на земеделието, храните и
горите. Той е магистър по право с
експертиза в земеделското право, ев-

ропейски процедури и политики. Бил
е втори секретар в постоянното пред-
ставителство на България в ЕС в
Брюксел.

Теодора Генчовска ще оглави Ми-
нистерството на отбраната. Тя е
възпитаник на Военната академия.
Професионалната й кариера започва в
Генералния щаб на Българската армия,
достига поста на шеф на отдел “НАТО
и ЕС” в МО.

Музикалният продуцент Станисла-
ва Армутлиева може да стане ми-
нистър на културата. Тя е председател
е УС на Българската асоциация на му-
зикалните продуценти и на ПРОФОН.
Член е на УС на “Мюзикаутор” и на
Организацията за управление на пра-
вата на автори и издатели в областта
на музиката.

Петър Илиев е предложен за ми-
нистър на правосъдието. Завършил е
магистратура по право в СУ, има спе-
циализации от САЩ и Великобрита-
ния. Преподавател по конституцион-
но право в СУ. Доктор по право и
автор на редица публикации на юри-
дическа тема.

Радостин Василев е номиниран за
министър на младеж и спорта. Той е
адвокат в Софийската адвокатска ко-
легия с експертиза в гражданското
право и правната регулация на спорта
на национално и международно ниво.
Осъществява процесуално представи-
телство пред международни юрисдик-
ции като ФИФА и УЕФА при спорове
и казуси във футбола, както и пред
международния спортен арбитражен
съд в Швейцария.

Д-р Антония Валентинова е пред-
ложена за министър без портфейл по
ромските въпроси. Тя е лекар анесте-
зиолог. Завършила МУ в София. Рабо-
ти като ординатор в Спешна помощ и
като специализант по анестезиология
и интензивно лечение.

СНИМКА БГНЕС

Николай Василев
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иска коалиция,
Василев за премиер

до турската граница през Вар-
на и Бургас”.

Ще бъдат закупени до 1
млн. таблети или лаптопи за
всички ученици и преподава-
тели и необходимият софтуер
за системата на образование-
то. Анонсирана беше прива-
тизация на ББР като 51% ма-
жоритарен пакет ще бъдат
предоставени на стратегичес-
ки инвеститор, а 49% ще
бъдат предложени през
Българската фондова борса.
Трифонов се обяви за рязко
подобряване на прозрачност-
та при обществените поръчки,
за изкореняване на практика-
та милиарди левове да се хар-
чат от държавни структури
без конкурсни процедури и да
се плащат авансово на
изпълнители. Ще бъде пре-
махната порочната практика
редица ремонти да се предста-
вят за аварийни с цел заоби-
каляне на Закона за обществе-
ните поръчки. За целта в оце-
нителните комисии ще преоб-
ладават външни членове. ИТН

предвижда бързи съкращения
в държавната администрация
и дигитализация на услугите.

Отново на дневен ред са
мажоритарният вот, електрон-
ното гласуване и партийна
субсидия от лев за глас. Щяло
да се работи за ускорено из-
граждане и пускане в експло-
атация на газовия интерконек-
тор с Гърция, членство на
България в Организацията за
икономическо сътрудничест-
во и развитие, в еврозоната и
шенгенското споразумение.

Подаваме заявление за
членство на България в Ев-
ропейската космическа аген-
ция, тъй като само България
не членува там, заяви Трифо-
нов. ИТН ще направи всичко
възможно да изпрати мъж и
жена каато първите българ-
ски астронавти в НАСА, а
към тях ще се присъедини и
северномакедонски космо-
навт. За да не гледаме надо-
лу в земята от срам, което
правим напоследък, а за да
гледаме нагоре към звездите,

поясни Трифонов. По думи-
те му в последните години
парламентът е бил смачкан и
унижен и сега може да си
върне достойнството. “Вре-
ме е за подкрепа срещу идеи,
а не срещу постове. И време
всичко да се случва пред ва-
шите очи. Точно там, където
е предвидено по Конститу-
ция - в Народното събрание.
Защото България е парламен-
тарна република и защото
така е морално”, закани се
Трифонов.

Преди него кабинетът бил
маргинализиран, а България
била министър-председател-
ска република, управлявана от
джип. “Парите на всички ни
бяха хвърляни през джипа без
никакъв контрол от Народно-
то събрание. Няма да има
прошка на тези, които са на-
рушили или нарушават зако-
на”, закани се Трифонов. Той
уточни, че изброените при-
оритети не могат да бъдат
само на една единствено пар-
тия или на шейсетина депута-

ти. Според него това са важ-
ните неща за мнозинството
българи, но дали това ще е
така за мнозинството депута-
ти предстои да стане ясно.

Мика Зайкова, която откри
последното НС като депутат
от ИТН, заяви, че партийният
им лидер е постъпил много
смело, представяйки приорите-
тите и избирайки хората, кои-
то да ги изпълнят. Тя изрази
увереност, че кабинетът ще
бъде гласуван в НС, но отказа
да коментира Николай Васи-
лев, тъй като имала “особено
мнение”.

Още в изборната нощ и
БСП, и ДПС заявиха, че няма
да дадат безусловна подкре-
па на бъдещ кабинет. “Няма
сериозна промяна от мина-
лите избори. Дори и да има
леки размествания, не се
състоя протестната вълна и
отново сме в изходна точка.
Въпросът е защо трябваше да
се стига дотук”, обобщи Кор-
нелия Нинова. БСП иска пра-
вителството да започне ре-

шаването на належащи
въпроси като приемането на
бюджет, Плана за възстано-
вяване и устойчивост, ком-
пенсиране на доходите. За-
ради поредицата слаби из-
борни резултати от инициа-
тивата “Социализъм ХХI
век” поискаха Нинова да се
оттегли като председател на
БСП, както и незабавните
оставки на ИБ и Национал-
ния предизборен щаб на ле-
вицата.

ДПС иска възстановяване
на нормалността в политиката
и на демокрацията, т.е. държав-
ните органи и институции да
функционират съгласно Кон-
ституцията и законите на стра-
ната, в услуга на българските
граждани и в помощ на бизне-
са и бизнес средата. “Не да са
бухалка срещу бизнеса и
българските граждани. Дър-
жавният апарат да не бъде
подчинен и в услуга на тези,
които днес са на власт, защото
властта е временно явление”,
обясни Мустафа Карадайъ.

“Ние сме готови прагма-
тично да водим разговор на
база ясно поставени цели.
Трябва да търсим формули за
съставяне на някакво управ-
ление. Съдържателна основа,
около която да търсим арит-
метичните формули, които
могат да постигнат управлен-
ски мнозинства”, лаконичен
бе Христо Иванов от ДБ.

Неприлична е заявката на
Слави Трифонов да прави сам
правителство, смята лидерът
на АБВ Румен Петков. Спо-
ред него уважаваща себе си
формация не би тръгнала по
този начин. “Не можеш да гле-
даш на околните като на анту-
раж и слугинаж и едни, които
нямат избор, трябва да те под-
крепят. Нужно е да се говори
с партньорите и обществото”,
убеден е Петков. По думите

РУМЕН ПЕТКОВ:

Заявката да правиш сам кабинет е неприлична
му, независимо че Трифонов е
афиширал нещо, то е извън
контекста на парламентарна-
та процедура.

Според Татяна Дончева от
“Изправи се! Мутри вън” пар-
ламентът ще излъчи работещо
правителство, въпросът бил
във формулата и политическа-
та сръчност. “Грубите дейст-
вия и налагането на диктат не
водят до нищо в политиката.
Опасявам се да не ме накарат

да подкрепям кабинет от
несъстоятелни хора, които
освен глупости, не могат да
правят друго, които нямат
подготовка и квалификация”,
заяви тя. Дончева не пропус-
на да отбележи, че в проекто-
кабинета има зам.-министърка
на Емил Караиванов от ГЕРБ,
съветничка в президентството
и човек на СИК от варненска-
та листа. Трябва да използва-
ме времето да разберем кои

са хората, кой става, кой не
става, каза тя.

“Задава се нещо като по-
литически прайд, но не съм
изненадан от почерка на Сла-
ви Трифонов. В стилистиката
на един шоумен е да поддържа
интереса, да произвежда рез-
ки движения, да не бъде бана-
лен. Трябва на всяка цена да
сащисва, за да предизвика сти-
листически дисонанс, кон-
траст с това, което е било

преди него”, коментира ана-
лизаторът д-р Николай Михай-
лов. “Големият въпрос е до-
колко е консултиран този ка-
бинет. Знаменитото из-
чегъртване е колективно дело
и колективно наслаждение.
Ако партиите се озоват в из-
ненада да гласуват за минист-
ри, за които за първи път ще
чуят, това ще е извиване на
ръце и шантаж”, коментира
д-р Михайлов.

Тримата министри от сегашния служебен каби-
нет, които са били поканени да се включат в състава
на предложеното от лидера на “Има такъв народ”
Слави Трифонов, са отказали това заради съществе-
ни различия във визиите за финансовата политика и
основните задачи на бъдещия кабинет. Това се по-
сочва в изявление на служебните министри на фи-
нансите Асен Василев, на икономиката Кирил Пет-
ков и на образованието Николай Денков, разпрост-
ранено от пресцентъра на просветното ведомство.

“Убедени сме, че стратегията за развитие на ико-
номиката и на образованието е пряко свързана с
визията за приоритетите на държавните финанси.
Проведохме разговори с ИТН по тяхна покана. В
хода на разговорите се видя, че ИТН и икономиче-
ският екип на служебното правителство имат съще-
ствени различия във визиите си за финансовата по-
литика и основните задачи през следващия период”,
посочват тримата министри. Става ясно, че за Васи-
лев е бил предвиден пост в друго министерство.

Василев, Петков и Денков смятат, че е по-добре
в бъдещото правителство да работи екип, който
споделя визията на премиера и на носителя на ман-
дата за финансовата политика на държавата.

Трима служебни министри отказали
заради „съществени различия”

СНИМКА БГНЕС

Петков, Василев и Денков не искат да са част от кабинета на ИТН
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 Това са новите екостикери, които се поставят върху автомобилите
при годишните технически прегледи

Новите екостикери са по-
скъпи от сегашните стикери за
преминат годишен технически
преглед - ако сега лепенката е
струвала 6,60 лева с ДДС,
новата е 10,56 лева. Така це-
ната на годишния технически
преглед се увеличава, като тя
може да поскъпне с 20 лв.

От вчера е в сила новото
разпореждане след годишния
технически преглед на автомо-
билите да се поставят специ-
ални стикери с чипове, които
ще отразяват екологичната му
група. Групирането на леките
и лекотоварните коли в Бълга-
рия ще е в 4 категории на база
отделяните от тях вредни еми-
сии, като най-добра от еколо-
гична гледна точка е четвърта-
та група. Има и пета група, в
която попадат автомобили, на
които задвижването е само с
електродвигатели (без двигател
с вътрешно горене), и такива с
водородна горивна клетка.

Не е необходимо извънредно
минаване на преглед с колата

С до 20 лв. поскъпват
техническите прегледи

ЗАРАДИ ЕКОСТИКЕРИТЕ

Извънредно минаване на
преглед не е нужно, всеки ав-
томобил ще се категоризира,
когато му дойде редът за ре-
довния годишен технически
преглед, посочиха от
Изпълнителна агенция “Авто-
мобилна администрация”
(ИААА).

Целта на въвеждането на
екостикерите е общините да
могат да ограничават при-
движването в определени зони
на градовете на най-замърся-
ващите автомобили. С проме-
ни в Закона за чистотата на
атмосферния въздух кметове-
те получиха правото да въвеж-
дат такива ограничения. В дни,
в които има силно замърсява-
не на въздуха, кметовете щe
имaт прaвo дa забраняват
дocтъпа нa някoи групи
aвтoмoбили в цeнтърa нa гра-
да. Най-засегнати ще бъдат
колите от най-ниските катего-
рии - 1 и 2.

Новите екостикери ще
бъдат залепвани в средата на
горната част на предното
стъкло на автомобила - зад
огледалото за обратно вижда-
не, и ще важат 1 година, т.е.
до следващия годишен техни-
чески преглед. В чипа, вгра-
ден в стикера, ще се съдържа
пълнaтa инфoрмaция за еколо-

гичната група, техническата
изправност и валидността на
прегледа на автомобила. Еко-
стикерите ще бъдат разчитани
от разстояние със специални
устройства, с които ще бъдат
снабдени контролните органи.
От ИААА увериха, че техни-
ческите устройства за разчи-
тане на данните вече са на-

лични и всички пунктове за
годишни технически прегледи
са снабдени с необходимото
количество стикери, което са
заявили. 150 000 лепенки с
чип вече са закупени от фир-
мите, които имат пунктове за
технически прегледи.

Коментар на стр. 5

Изискват собствен ресурс за
фирмите при „ин хаус” поръчки

По разпореждане на министъра на
финансите Асен Василев Агенцията по
обществени поръчки е разработила
методическо указание за прилагането
на изключенията от Закона за общест-
вените поръчки, касаещи вътрешното
възлагане, познато още като “ин хаус”
и неизискващо провеждане на общест-
вена поръчка. В указанието се изисква
при “ин хаус” поръчките изпълните-
лят да има капацитет да изпълни сам
съответните дейности, които са пред-
мет на договора - да предостави услу-
гата, да изпълни строителството и т.н.
Ако прехвърли осъществяването на
друго лице, на практика се стига до
прикрито “превъзлагане” на общест-
вена поръчка, т.е. до заобикаляне при-
лагането на ЗОП и по този начин - до
ограничаване на конкуренцията.

За да се осигури публичност на
поръчките, за които се прилагат раз-
гледаните изключения, в закона е въве-
дено задължение за възложителите да
публикуват обявление за възлагане на

МВФ: Светът е изправен пред
възстановяване на две скорости

 Асен Василев

поръчка, когато сключват договори по
“ин хаус” метода. За тези със значи-
телни стойности, със стратегическо
значение или към които е налице се-
риозен обществен интерес е препоръ-
чително възложителите да обявят
предварително намеренията си да
сключат такъв договор, като публику-
ват обявление за доброволна прозрач-
ност в Регистъра на обществените
поръчки.

На 8 юли министърът съобщи, че
за последните 2 години близо 8,5 млрд.
лева са възложени без обществени
поръчки с т.нар. ин хаус процедури.
За цитирания период най-големите
крайни изпълнители на договори с
обществен ресурс са “Обединение
Консорциум Аркад”, което работи по
изграждането на българския участък
на газопровода “Балкански поток”
(2,587 млрд. лева), държавната “Авто-
магистрали “Хемус” АД (960 млн.
лева) и “ДЗЗД Джен Дуй ЖП Елин
Пелин” (599 млн. лева) и др.

Възстановяването
на световната икономи-
ка продължава и като
цяло съответства на
прогнозата на Между-
народния валутен фонд
от април за 6% глоба-
лен растеж през тази
година. Въпреки това
различията между от-
делните икономики се
задълбочават. По съще-
ство светът е изправен
пред възстановяване на
две скорости. Това каза
управляващият дирек-
тор на МВФ Кристали-
на Георгиева на среща
на министрите на фи-
нансите и управители-

 Кристалина Георгиева

те на централните бан-
ки на страните от Г-20.

В големите развити
икономики и в някои
страни с нововъзниква-
щи пазари растежът се
ускорява благодарение
на съчетанието от сил-
на подкрепа чрез инст-
рументите на фискал-
ната и паричната поли-
тика и бързото вакси-
ниране. В много други
страни обаче, особено
в най-бедните, които
нямат достъп до вакси-
ни и в които про-
центът на инфекциите
нараства, растежът ос-
тава потиснат.

Георгиева изтъкна
опасността от вълна от
новия щам на корона-
вируса. Тя очерта три
спешни действия в три
ключови области.

Първо, ускоряване
на процеса на ваксини-
ране: до края на 2021
г. да бъдат обхванати
поне 40% от населени-
ето във всяка страна, а
до средата на 2022 г. -
60%. Изчисленията со-
чат, че чрез осигурява-
нето на по-бърз достъп
до ваксини за високо-
рискови групи от насе-
лението тази година
могат да бъдат спасени
повече от половин ми-
лион живота.

Второ, прилагане на
стабилни макроиконо-
мически политики: те
продължават да играят
ключова роля за гаран-
тиране на възстановя-
ването.

Трето, засилване на
подкрепата за уязвими-
те страни. Георгиева
обърна внимание на
новото разпределение
на специалните права
на тираж в размер на
650 млрд. долара - най-
голямото в историята
на МВФ и силен сти-
мул за света.



ОБЩЕСТВО
ВТОРНИК

13 ЮЛИ 5
2021

ДАТАТА

w
w

w
.d

u
m

a
.b

g

13

Нова нелепост

1878 - ПОДПИСАН Е БЕРЛИНСКИЯТ ДОГО-
ВОР. Отменя справед-
ливия за България Сан-
стефански договор.
Урежда отношенията
на Балканите след Ру-
ско-турската война
(1877-1878). Съгласно него Румъния получава Се-
верна Добруджа, Сърбия - Нишко и Пиротско,
Високата порта си връща Македония и Одринска
Тракия. Между Дунав и Стара планина е създаде-
но васално Княжество България (63 752 кв. км и
1 740 000 души), а на юг от Балкана - автономна
област Източна Румелия (35 901 кв. км и 816 000
души). Някои от клаузите на договора са проме-
нени още при Съединението през 1885 г.

1895 - УМИРА ПЕТКО СЛАВЕЙКОВ, ПИСА-
ТЕЛ И ПУБЛИЦИСТ (Р. 1827 Г.). Просветен деец
и политик. Председател на На-
родното събрание (1880) и ми-
нистър в няколко кабинета
(1880-1881, 1884-1885). Баща
на общо осем деца, сред които
са политиците Иван Славейков
и Христо Славейков, публи-
цистът Рачо Славейков и по-
етът Пенчо Славейков. Издава
вестници. Автор на известната поема “Изворът
на белоногата”, на сборници с народни песни и
пр. Основоположник на българската литература
за деца, автор на учебници и др.

1930 - В УРУГВАЙ Е ОТКРИТО ПЪРВОТО СВЕ-
ТОВНО ПЪРВЕНСТВО ПО ФУТБОЛ. Участват 13
отбора - девет от двете Америки
и четири от Европа (Франция,
Югославия, Румъния и Белгия).
Първенството се запомня с мно-
гото съдийски гафове и открове-
ното фаворизиране на латиноа-
мериканските отбори. Първият
гол на световни финали е отбеля-
зан от френския футболист Лю-
сиен Лоран в мача с Мексико.
Уругвай става първият световен шампион.

1940 - РАЖДА СЕ АТАНАС ЯРАНОВ, ХУДОЖ-
НИК (УМИРА 1988 Г.).
Завършил Художествената
академия. Автор на богата
галерия от маслени картини,
пастели, стенописи. Реализи-
рал самостоятелни изложби в
Пловдив, Варшава, Варна, Бра-
тислава, София, Западен Бер-
лин. Негови творби са прите-
жание на НХГ, СГХГ, музеи и галерии в страна-
та, на галерии и частни колекционери в Швейца-
рия, САЩ, Франция.

1944 - РАЖДА СЕ ЕРНЬО РУБИК, УНГАРСКИ
ИЗОБРЕТАТЕЛ, СКУЛПТОР И ПРОФЕСОР ПО
АРХИТЕКТУРА. Известен е пре-
димно със своите игри - Кубче-
то на Рубик и Змията на Рубик.
Работи като редактор на спи-
сание за игри и главоблъсканици,
а през 1983 г. основава собстве-
но студио. През 1990 г. създава
Унгарската техническа академия, в която е учре-
ден Международен фонд на Рубик за подпомагане
на талантливи млади изобретатели.

2009 - УМИРА НИКОЛА СТАНЧЕВ, СПОР-
ТИСТ (Р. 1930 Г.). Първият бълга-
рин, спечелил олимпийска тит-
ла в историята на българския
спорт - през 1956 г. става олим-
пийски шампион в Мелбърн по
борба свободен стил в катего-
рия до 79 кг. Печели и сребърен
медал от турнира за Световна-
та купа в Истанбул. Балкански
шампион през 1959 г. В кариера-
та си е бил 11 пъти шампион на България - 8 пъти
в свободния и 3 пъти в класическия стил.

Вече е в действие на-
редбата, според която
автомобилите до 3,5
тона трябва задължител-
но да са облепени с нов
екостикер. Той ще се
получава при премина-
ване на технически пре-
глед и ще указва “еколо-
гичната група” на пре-
возното средство. Всич-
ко това се прави с идея-
та да бъде ограничено

замърсяването на възду-
ха от вредните газове,
изпускани от колите. Не
е изключено обаче, как-
то и в много други слу-
чаи у нас, наредбата,
вместо да изпише вежди,
да избоде очи. Тя ведна-
га предизвика поскъпва-
не на техническите пре-
гледи с близо 50 на сто!
Собствениците на техни-
чески пунктове вероят-
но са в правото си -
трябва да купуват нова
измервателна апаратура,
а и стикерите вече са с
по-висока цена.

Екостикерите се
въвеждат по евродирек-
тива. Проблемът е, че
подобни документи у
нас се четат и прилагат,
както дяволът чете еван-
гелието. Директивата
гласи, че ако при авто-
мобил, минаващ на тех-

нически преглед, се ус-
танови несъответствие
спрямо екологичния
стандарт, определен от
производителя, повреда-
та задължително трябва
да бъде отстранена, за
да бъде автомобилът
годен за експлоатация.
Брюксел не допуска
възможност за промяна
на екокатегория. У нас
обаче се въвежда ново
понятие - “екологични
групи”, което е нещо
различно. Така се създа-
ва възможността авто-
мобил, който не отгова-
ря на производствените
параметри, да получи
стикер за по-ниска “еко-
логична група”, без да
бъде задължен да отст-
рани повредата. И на
практика ще продължи
да замърсява.

Без съмнение това е

Евгени ГАВРИЛОВ

предпоставка за коруп-
ция в пунктовете за
технически прегледи.
Неясно защо е необхо-
димо да се въвеждат
подобни екостикери и
да се изгражда скъпа
система за тяхното раз-
читане. Съществуващите
камери в градовете раз-
читат без проблем реги-
страционните номера и
бързо може да се прове-
ри на какъв фабричен
екостандарт би следвало
да отговарят возилата.
Според различни инфор-
мации инфраструктура-
та за новата система за
разчитане на екостике-
рите ще струва около
300 милиона лева. Реа-
лен е рискът екостике-
рите да повторят случая
с тол системата, за коя-
то бяха наринати мили-
они без особен ефект.

Няма такова дежа вю
От стр. 1

Стига ви толкова.
Така става, когато, как-
то каза на Бузлуджа
проф. Петър Емил-Ми-
тев, избирателят подпи-
ше празен политически
чек. На тоя фон дори
Бойко Борисов в един
момент ще започне да
изглежда разумен, а това
е най-голямото притес-
нение, че Трифонов ще
изпълни пророкувания-
та, че е патерица на
ГЕРБ, но по заобиколен
перфиден начин, като
предложи такова управ-
ление и програма, като
ги реализира по такъв

начин, че народът да из-
реве на умряло: “Бойко,
върни се! С тебе зле, без
тебе още по-зле!”

Странно е сега някой
да се прави на изнена-
дан. Оправдание няма.
Ако преди 20 години
Симеон кацна сред нас
като Мери Попинз с
чадъра си, то сега карти-
ната е друга. Трифонов
и Ко, който иска, а те са
много, ги гледа всяка
вечер, попива ги и е
много странно някой да
се прави на шокиран.
Шоуто на Слави може да
предложи на публиката
само Шоуто на Слави.
Той това може и това

прави.
Трифонов получи

тази подкрепа не заради
цвета на очите си, а за-
щото един плаващ елек-
торат от около половин
милион българи, които
не харесват ГЕРБ, но не
харесват и другите тра-
диционни партии, се на-
сочиха към него и го
избраха като инстру-
мент за премахването на
Борисов. Той се справи
с това, макар и не без
клизма.

Обаче решението в
условията на парламент
със слаба легитимност,
поради ниската избира-
телна активност, да иг-

рае самостоятелно, да не
преговаря с други пар-
тии, да вземе всичко
“тук и сега” е грешка. Тя
ще го изправи постепен-
но срещу останалите
политически играчи, още
повече когато ясно се
очертаят двата властови
центъра - Министерски
съвет и студиото на те-
левизия “7/8”.

В цялата история,
която се повтаря в слу-
чая като фарс, най-доб-
рото е, че другият про-
дукт на управлението
Сакскобургготски - бо-
дигардът му Бойко Бо-
рисов, губи властта и
дано да е завинаги.

КАРИКАТУРА НА ДЕНЯ

АНАТОЛИЙ СТАНКУЛОВ
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Слушах Петър Стоянович
в предаване при Георги Любе-
нов, който накрая каза: “Ние,
българите, сме щастлив народ,
дори много щастлив”. Ако се
има предвид, че сме се запази-
ли като народ, може би е така.
Но като се вгледаме в живота
в България и как се решават
икономическите и социалните
проблеми от управляващите
през прехода, като че ли малко
остава място за така желаното
щастие на хората.

Известно е как с ликвида-
ционни съвети бе съсипано
селското стопанство, а с
престъпна приватизация бяха
ликвидирани близо 2500 про-
мишлени предприятия. Така
България стигна до положение
от 27-о място в света по жиз-
нен стандарт при социализма
да е най-бедната в Европей-
ския съюз днес.

Правителството на ГЕРБ с
министър-председател Бойко
Борисов, въпреки заканата да
ревизира престъпната прива-
тизация и неизгодните догово-
ри, какво направи?

Нищо подобно
не се случи

а през близо 12-годишното уп-
равление на ГЕРБ се задълбо-
чиха негативните процеси. Не
се получи икономически рас-
теж, не се привлякоха инвес-
тиции, а олигархичният модел
на управление доведе България
до ужасяващо неравенство и
социално разслоение. Нашата
страна се оказа с най-голямо
неравенство в ЕС. Броят на ми-
лионерите расте - вече са 1180,
и бедна България е с най-мно-
го милионери на глава от насе-
лението. Съответно нарасна и
бедността - 1 680 000 българи
се оказаха под прага на бед-
ност от 369 лева, който пък е
най-нисък в ЕС. 60 на сто от
пенсионерите също са под
тази линия. Пенсиите в Бълга-
рия са най-ниски в Европей-
ския съюз, по-ниски са дори
от тези в Албания.

Бившият министър на фи-
нансите Кирил Ананиев изне-
се данни, че 713 307 работе-
щи (1/3 от всички работещи
на заплата) получат по 560
лева - минималното възнаг-
раждение. А след приспадане
на данъците (у нас поради
липсата на необлагаем мини-
мум и най-бедните плащат
наравно с най-богатите 10%
данък) остават 450 лева чисто
за получаване.

Кирил Домусчиев, предсе-
дател на КРИБ, от името на
четирима шефове на бизнес ор-
ганизации поиска плоският

Ще се излезе ли от
задънената улица?
Пак се пропилява напразно обществената енергия

Владимир АРСЕНОВ,
д-р ик.н., Монтана

данък от 10% да се запази, тъй
като работел (ясно за кого).
Бойко Борисов навремето
също отсече: плоският данък
остава! В някои европейски
държави подоходният и корпо-
ративният данък са от 45 до
50% при 10% и за двата у нас.
Любопитно е, че 97-годишни-
ят норвежец Олав Тон, които
още работел по 8-10 часа, каз-
ва, че не той е изкарал милиар-

рисов Балкански) поток. Загу-
би големи се получиха от спре-
ни стратегически проекти в
угода на атлантическите ни
съюзници. Загуби се търпят от
термичните централи в “Мари-
ца Изток”.

Всеизвестно е как с обще-
ствените поръчки се обогатя-
ват приближените до властта.
Но с отпускането на 4,5 мили-
арда лева на “Автомагистра-

социална политика, винаги по-
втаря, че няма откъде да се взе-
мат средства. Не го интересу-
ва, че с неговите гафове и
шкафчета стана обидно, че та-
кива ни управляват.

Но изборите показаха, че
не са малко и защитниците на
ГЕРБ и Бойко Борисов, и има
защо. България надмина бога-
ти европейски държави по лук-
сове и покупки на имоти в ек-

Сега техните представите-
ли така говорят в публичното
пространство, че отново не се
вижда решение за продължава-
щата криза. И най-важното -
обявили се като единствени
носители на промяна, не при-
емат БСП, която четири годи-
ни води трудна борба в парла-
мента срещу ГЕРБ. Отхвърля-
ха й всички предложения в со-
циалната област.

След новите избори се
видя, че тези партии отново
няма да имат мнозинство в
парламента от 121 депутати -
пак не е ясно какво ще правят.
Отговор няма, а и да дойдат
на власт, как техният най-гла-
вен от ИТН Слави Трифонов,
ще извърши промяната, която
обществото очаква, като не
само се говори, но и се знаят
топлите му връзки с олигар-
си. А предложеното от него
вчера правителство не дава на-

дите му, а тези, които са рабо-
тели, затова е правилно и спра-
ведливо да дава 70% данък.

Явно България
е другият свят!

Бойко Борисов, който едно-
лично 12 години управляваше
България, не само не гледаше
това, което става в света в об-
ластта на социалната политика,
но с държавните и публичните
средства се разпореждаше в
интерес на богатите и за собст-
вено обогатяване, както и об-
служваше чужди интереси. Ми-
лиарди се дадоха за непозната
в света сделка за военни само-
лети на чертежи. Милиарди се
дават за саниране, от която
дейност легендарният строител
Игнат Раденков е изчислил, че
са откраднати милиони.

Три милиарда се дадоха за
Турски (наричан от Бойко Бо-

ли” ЕАД се стигна до върха на
корупцията. Отпускат се пари
на фирми, които нямат капа-
цитет, нито хора, нито маши-
ни да извършват строителство-
то за тези милиарди, но им се
дават авансово.

След като изпъкнаха много
злоупотреби, обогатяване по
всички сектори и министерст-
ва, разкрити от служебното
правителство, се надигна вой
срещу него. Но не може да се
скрие, че заплатите на различ-
ни чиновници са достигнали до
400 хиляди лева годишно. И
така се стигна до обогатяване
на малка привилегирована част
от населението на България и
ужасяваща бедност на около
две трети от българите. А Бой-
ко Борисов, който прояви
престъпно отношение към бед-
стващите, когато заговори за
повишаване на пенсиите и за

зотични кътчета по света. А за
самозащитата на облажилите
се не се подбират средства.

Действително такова управ-
ление, което доведе България
до просешка тояга, но обогати
прослойката на управляващите
и приближените до властта,
едва ли можеше да продължи да
властва дълго.

Борисов живее и сега
в своя реалност

смята себе си за недосегаем,
защото вършеше каквото си
иска, знаейки, че в България
няма наказани управници за
извършените от тях
престъпления. Партиите, кои-
то се обявиха за партии на
протестите, после за партии
на промяната, след като вка-
раха депутати в Народното
събрание, на бърза ръка про-
валиха 45-ия парламент.

дежди да е пробългарско и со-
циално.

Очевидно кризата във власт-
та в България ще продължи.
Трудно е да се обяснят нещата,
които стават у нас, някои от
тях са абсурдни.

Обидно е за народ, който е
дал таланти в света, от чиито
открития и изобретения се ре-
шават световни проблеми, да е
в такова положение повече от
30 години. Би следвало да се
впрегне научният, стопански-
ят потенциал, доколкото все
още го има, за да се решат най-
после проблемите на изстра-
далия български народ. Обид-
но е България да бъде нарича-
на Нов Трети свят, при поло-
жение че е показала, че може
да бъде и сред 30-те най-раз-
вити страни в света. Но пак
излиза, че се пропилява напраз-
но обществената енергия.
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Цял век в тази северноамериканска страна
е било извършвано етническо прочистване
спрямо децата на коренното население

Снимка от 1900 г., направена в интерната “Сейнт Майкъл”,
провинция Саскачуан. Индианските момчета и момичета били
разделени. За тях се грижили католически монахини и свещеници.
Предстоят разкопки в дворовете на всичките 130 интернати

На стр. 9

СНИМКА БГНЕС

Таня ГЛУХЧЕВА

Едва ли има човек, който да не е
чувал за поне едно извращение на
Ватикана, винаги прилежно обоснова-
но с “божията воля”. Примери могат
да се дадат още от времето на Светата
инквизиция, където всеки неугоден е
обявяван за “дете на дявола”, измъчван
e, а в някои страни дори изгарян на
кладата. Користният бял европеец,
възползвайки се от този инструмента-
риум, е “раздавал правосъдие” според
изгодата си.

Както ДУМА неведнъж отбеляза, в

цивилизована Канада до момента са на-
мерени 1500 останки на индиански
деца, очаква се броят им да достигне
6000. Но нека започнем поетапно.

Повечето хора, израснали с рома-
ните на Карл Май и Майн Рид, остават
с една романтична представа за образа
на северноамериканския индианец. Не
за представител на цивилизациите на
маите или ацтеките, обитавали земите
на съвременно Мексико, а за съседите
им от днешните територии на Канада и
САЩ. “Когато отидох в Канада очак-
вах да видя с нетърпение някой индиа-
нец”, коментира наш сънародник. “За
моя най-голяма изненада, те са оказаха
наркомани, пияници и просяци пред
търговските центрове. Разочарование-
то беше голямо!” Причината за това не
е мързел или желание за “лесни пари”.
В началото на 90-те години по медиите
дават първия случай на индианец, по-
лучил университетска диплома. Бърз
поглед към недалечното минало ни по-
мага да обясним поведението на корен-
ните жители днес.

През 1883 г. премиерът Джон
Макдоналд подписва указ, с който се

отварят над 130 интерната из цялата
страна. 60 на сто били под контрола
на Ватикана. Целта им била да “циви-
лизоват” местните индианци. Известен
с националистическия си уклон лидер,
разчитайки на благословията на Римо-
католическата църква, одобрява насил-
ственото отнемане на наследниците на
коренните жители. Казвали на родите-
лите, че са лоши и неспособни да от-
глеждат и възпитават малките. Власти-
те твърдели, че ако останат при тях,
ще се превърнат в престъпници. Уве-
рявали ги, че в интернатите ще имат
не само покрив над главата си, разли-
чен от палатковото жилище, наречен
“типи”, но ще имат и топли дрехи,
храна и най-важното, ще се научат да
четат и пишат, за да могат да станат
пълноправни членове на канадското
общество. Действителността била
съвсем различна. Главната цел била да
се убие индианеца в детето.

Тъй като учрежденията се намира-
ли далече от домовете на децата, връзка-
та със семейството им веднага приключ-
вала. Било им забранено да говорят на
родния си език, да носят типичните за

тях дрехи, да спазват традициите и
културата си. Отделяли братя от сест-
ри и не им позволявали да се срещат и
общуват освен по празниците и може-
ли да говорят само на английски език.
Лишавали ги от най-съкровените им
неща - името и дългата коса, свещен
символ за тях. Без значение дали били
момчета или момичета, всички били
късо подстригани, а с това действие им
отнемали самоличността. “Пречупват
индианската ти същност и те превръ-
щат в това, което те искат да бъдеш”,
споделя днес оцеляла от ужасите жена
на средна възраст.

Името било заменяно с англосаксон-
ско, но често учителите в лицето на
божите служители не гледали на инди-
анците като на човешки същества и им
давали просто един номер. Вечерно
време ги оковавали с вериги към легла-
та и дебнели за най-малкото нещо, за да
заведат децата в стаите за мъчение. А
те много напомнят помещенията, къде-
то по време на Инквизицията са изде-
вателствали над “децата на дявола”.

Сатанинското оцивилизоване
на индианците в Канада
Сатанинското оцивилизоване
на индианците в Канада
Сатанинското оцивилизоване
на индианците в Канада
Сатанинското оцивилизоване
на индианците в Канада
Сатанинското оцивилизоване
на индианците в Канада
Сатанинското оцивилизоване
на индианците в Канада
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Жители на Хавана натоварват
на камион антиправителствени
демонстранти, които
протестираха на 11 юли срещу
властта. В други градове на
Куба също се проведоха протести,
отразени от държавните медии.
Те обвиниха за безредиците
“неолиберални” противници
на властта. “Тези, които
подкрепят демонстрациите,
не искат благосъстоянието
на хората, а по-скоро
неолиберализма, приватизацията
на здравеопазването и
образованието”, цитираха медиите
президента Мигел Диас-Канел

Полицията в Мексико следи за реда при новите феминистки протести. Поводите
за поредната демонстрация този път бяха два. Първият беше умишленото прегазване
на жена в столицата Мексико Сити, а вторият - арестуването на друга, само защото
е направила аборт в град Веракрус. Мексиканките все по-често организират протестни
акции срещу зачестилите случаи на насилие над нежния пол и неразкрити отвличания

Партията на действието и солидарността (ПДС), подкре-
пяща молдовския президент г-жа Мая Санду, получава
52,53% от гласовете на парламентарните избори и ще може
самостоятелно да формира правителство, съобщи ТАСС.

На второ място след ПДС се нарежда Избирателният
блок на комунистите и социалистите с 27,36%. Освен тях
избирателния праг преодолява още една формация, регио-
налната Партия Шор с 5,78%.

Според ЦИК на Молдова партията на Санду получава
повече от 51 мандата от 101 в парламента и ще може само-
стоятелно да формира правителство. По предварителни
оценки тя може да получи 60-61 от 101 мандата в парламен-
та. Това ще се случи поради пропорционалното преразпре-
деление на гласовете на партиите, които не са преодолели
прага от 5% за влизане в парламента.

Резултатът от ПДС е най-добрият в историята на парла-
ментарните избори в Молдова. По-рано само Партията на
комунистите на парламентарните избори през 2001 г. полу-
чи над 50% подкрепа. Резултатите от гласуването трябва да
бъдат потвърдени от Конституционния съд на страната.

Полицията в Хаити заяви, че последният заподозрян и
арестуван за убийството на президента Жовенел Мойз, е
хаитянин, живеещ във Флорида. Той е действал като по-
средник между предполагаемите наемни убийци и неназо-
ваните ръководители на заговора, съобщава “Гардиън”.
Името му е Кристиан Санон, лекар на 60 години, живеещ
във Флорида. Той обвини лидерите на Хаити в корупция.

Директорът на хаитянската полиция Леон Шарл обвини
Санон, че работи с онези, които са планирали и участвали
в убийството на Мойз. И допълни, че предполагаемите
убийци на Мойз са защитавали Санон като бъдещ прези-
дент на страната.

Сред предметите, открити от полицията в дома му в Хаити,
са шапка с логото на Американската администрация за борба
с наркотиците, 20 кутии с патрони, части за оръжие, регист-
рационни номера на превозни средства от Доминиканската
република, два автомобила и кореспонденция с неидентифици-
рани лица. Санон е бил в контакт с фирма по сигурността,
вербувал е заподозрените в убийството и е придружавал някои
от предполагаемите нападатели при полети до Хаити.

Нов заподозрян в смъртта
на президента на Хаити

Изборно поражение на
социалистите в Молдова

Словенците отхвърлиха
на проведения вчера референ-
дум прокараните от правител-
ството промени в закона за
управлението на водните ре-
сурси с голямо мнозинство,
предадоха агенциите.

Резултатът е смятан за
удар по десноцентристкия
премиер Янез Янша. 86,5 про-
цента от гласувалите са про-
тив законовите промени, а
13,5 на сто са ги подкрепили.
Избирателната активност е
надхвърлила 45%, най-висока-
та на плебисцит в Словения
от 2007 г.

Припомняме, че през март
управляващата десноцентри-
стка коалиция прокара зако-
новите поправки в парламен-

Десният премиер Янша
загуби важен вот
Словенците отхвърлиха частните интереси във водния сектор

та. Според еколозите те за-
плашват околната среда и ка-
чеството на водите. Те успя-
ха да издействат допитването
по въпроса, като събраха над
50 000 подписа.

В центъра на спора бе
клауза, регулираща строител-
ството на сгради, включител-
но хотели, магазини и ресто-
ранти, близо до реки, езера
или морето. Правителството
твърдеше, че е затегнало пра-
вилата и е осигурило повече
средства за защита на водни-
те ресурси и от наводнения,
но според опонентите проме-
ните са облагодетелствали
интересите на частни инвес-
титори. Достъпът и качество-
то на водата са застрашени.

Темата предизвика разго-
рещени дебати сред двуми-
лионното население. Право-
то на вода бе вписано в Кон-
ституцията през 2016 г. Вод-
ният спор бе отражение и
на повишеното политическо
напрежение в Словения -
традиционна либерална
страна, където десноцентри-
сткото правителство е обви-
нявано в ограничаване на по-
литическите и медийните
свободи. Освен това ЕС гле-
да критично на Янша заради
популистките му методи, на
фона на словенското рота-
ционно председателство на
Съвета на ЕС през втората
половина на тази година.

“Показахме, че Словения

е дом на хора, които си по-
магат взаимно и се борят за
общественото благо и за
природата”, каза Ника Ковач
от групата “Институт 8
март”, лидер на кампанията
против промените. Ми-
нистърът на околната среда
Андрей Визяк заяви на свой
ред пред обществената теле-
визия, че правителствените
цели са били разбрани по-
грешно и че референдумът е
бил използван с користни
цели. “Хората реагираха емо-
ционално”. Гласуваха против
заради агитационни материа-
ли, които представиха зако-
нодателството по начин, ня-
мащ нищо общо с неговата
цел, коментира той.

СНИМКИ БГНЕС

Само ваксинирани
на закрито в Гърция

Гръцкото правителство плани-

ра само ваксинирани да бъдат до-

пускани в закрити помещения. Ми-

налата седмица Атина обяви на-

мерението си да създаде свободни

от КОВИД или смесени места в

хотелиерството. Но увеличеният

брой заразени промени тези плано-

ве. Сега правителството проучва

дали заведенията могат да изби-

рат “смесен” вариант. Например,

ресторантите да приемат на за-

крито само напълно ваксинирани,

докато плажните барове да сме-

сват ваксинирани и неваксинирани,

но с отрицателни тестове.

ЕС поставя
условие на Сърбия

Сърбия трябва да излезе от

споразумението за свободна търго-

вия с Евразийския съюз, за да влезе

в ЕС, заяви говорителят на

външнополитическата служба на

блока Петер Стано. Той допълни,

че страната трябва да се оттегли

от всички двустранни споразуме-

ния за свободна търговия. Припом-

няме, че подписаният през 2019 г.

договорът за зона за свободна

търговия между Евразийския ико-

номически съюз и Сърбия влезе в

сила на 10 юли 2021 г.

„Северен поток 2” ще е
готов в края на август

Строителните работи по проек-

та за газопровода “Северен поток

2” може да приключат още следва-

щия месец. Това заяви изпълнител-

ният директор на компанията-

строител Матиас Варниг в интер-

вю за местна медия. “Нашата цел

е да въведем тръбопровода в експло-

атация тази година”, добави той.

Мълния уби 11 индийци
по време на селфита

Паднала мълния уби най-малко

11 души и рани много повече в

северния индийски град Джайпур.

Жертвите си правели селфита в

дъжда на върха на кула за наблю-

дение от 12-ти век, която е попу-

лярна туристическа атракция.

Имало 27 души на върха на кулата

и на стената на крепостта, кога-

то се е случил инцидентът.
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Роднини на жертвите от разрушителната експлозия в бейрутското пристанище на 4 август 2020 г.
протестираха в столицата срещу опитите на парламента да наложи имунитет на трима депутати,
разследвани за инцидента. Тогава от взрива на 2750 тона амониев нитрат загинаха най-малко 200 души, а
над 6000 бяха ранени, голяма част от пристанището бе разрушено, пострадаха и няколко района на Бейрут

От стр. 7

Следствие на психическия,
физическия и сексуалния тор-
моз много от жертвите не
оцелявали, труповете им били
заравяни в задния двор. Зато-
ва днес откриват останките от
3-годишни деца до 18-годиш-
ни юноши. А тези, които
забрeменявали, били принуж-
давани да правят аборт и пре-
бивани, защото “са допуснали
това нещо”. Ако в близост
имало семинария, на бъдещи-
те свещеници им било позво-
лявано да “се забавляват” пре-
ди да се посветят на благоче-
стив живот. Това е и една от
причините предимно момиче-
та да бъдат настанявани в тези
интернати.

“Индианците не са хора.
Това, което правим не е грях!”
Така твърдели всички.

Кошмарът продължил до
затварянето на последния ин-
тернат през 1996 г. Въпреки

Сатанинското оцивилизоване на индианците в Канада

че Църквата се “оттегля” през
70-те години на миналия век
и учителите не били вече мо-
нахини, нито пък носили
расо, наказанията останали
все така сурови.

Да оцелееш се
превръща

във фикс идея

Към нечовешкото отноше-
ние се добавят и системното
гладуване, на децата не им
била давана храна като нака-
зание и под претекст, че няма
пари. По същата причина лип-
свало и качествено здравеопаз-
ване и в интернатите имало
различни болести. Хигиената
била занемарена.

Днес, когато са намерени
над 1500 безименни гроба,
индианците отказват да мълчат
и да стоят със скръстени ръце.
Острият социален отговор
спрямо тъмното минало се
изразява в палене на католиче-

ски черкви, заливане на памет-
ници със червена боя, символ
на насилствено пролятата не-
винна кръв и събарянето им.

Премиерът Джъстин Трю-
до заяви, че разбира гнева сре-
щу Ватикана, “имайки предвид
срамната история, която все
повече се изяснява”. Той осъ-
ди миналото отношение на
Канада, наричайки въпросни-
те училища “срамно напомня-
не за системния расизъм, дис-
криминация и несправедли-
вост, с които коренните наро-
ди са се сблъсквали и
продължават да се сблъскват в
тази страна”. Няма как самият
Трюдо да не изпитва вина,
предвид факта, че интернатите
са работили и по време на уп-
равлението на баща му през 70-
те години на  XX век. Поискал
е извинение и обяснение от Ва-
тикана. До момента такова не
е получено. Макар че папата е
обещал през декември да при-
еме оцелели от ужасите и да

разговаря с тях. Въпреки това
лидерът призовава да спрат па-
лежите, защото те няма да на-
малят или изцерят скръбта.
“Изгарянето на храмове не е
нещо, което трябва да правим
като канадци”, твърди поли-
тикът. Изглежда, все още не си
дава сметка, че именно идеята
за приобщаване стои в основа-
та на културния геноцид и
днешните палежи и събаряне
на паметници. Що се отнася
до определението “срамна ис-
тория”, то е прекалено меко
казано. Както представител на
индианците беше заявил още
при откриването на първите
215 останки, “когато загина
канадски отбор по хокей, бе
обявен тридневен траур в ця-
лата страна. А сега? Нищо.
Сякаш 215 тела са нищо.”

Вождът на племето Пентик-
тон Грег Габриел напомня, че
извинения на думи не са до-
статъчни и осъди нехайството
на държавата по отношение на

липсата на питейна вода през
XXI век. Липсата на елемен-
тарни условия за живот, както
и кошмарът от миналото е
превърнало хората в зависими
от наркотици и алкохол. В
резерватите пристрастяването
достига епидемични нива.

Всички пожари са възник-
нали на територии, където
преобладават местните племе-
на, а около черквите са наме-
рени запалителни течности,
които само потвърждават уми-
шления характер на палежите.
Католицизмът и белият човек
могат само “да се гордеят” с
постигнатото. Възпитали са
коренно население според дог-
мите си, всеки плаща за грехо-
вете си тук, на земята и чо-
векът е този, който раздава
правосъдие. А раздаването на
правосъдие, едва сега започва.
От останалите 7 племена с общ
брой население от 1.4 милио-
на души, индианците са готови
за възмездие.

Ливaн кoлaбиpa
От близо година страната е без правителство, хората обедняват

масово, нямат пари за бензини и образование на децата си

Bce пoвeчe клacни cтaи в Ливaн
ocтaвaт пpaзни. И тoвa нe ce дължи
нeпpeмeннo нa пaндeмиятa. Poдитeли и
yчитeли пpocтo нe мoгaт дa cи пoзвoлят
дa cтигнaт дo yчeбнитe зaвeдeния. “C
вceки изминaл дeн cтaвa вce пo-тpyднo дa
xoдим нa paбoтa, нe мoжeм дa ce cнaбдим
c бeнзин”, кaзвa Taгpид Taки. Tя e
yчитeлкa в дъpжaвнo yчилищe в гpaд
Paшaя в Ливaн. “He e лecнo зa мeн дa
влязa в клac и дa видя, чe yчeницитe ми нe
ca мoгли дa дoйдaт, зaщoтo poдитeлитe
им нямaт пapи, зa дa “зapeдят c гopивo
или дa плaтят aвтoбyca дo yчилищeтo.”

Извън cтoлицaтa Бeйpyт oбщecтвeн
тpaнcпopт пoчти нямa. Oнeзи, кoитo
иcкaт дa ce пpидвижaт нaнякъдe, имaт
caмo eднa възмoжнocт: дa пoлзвaт
cпoдeлeни тaкcитa.

Дeфицитът нa гopивa e caмo eдин oт
cимптoмитe нa икoнoмичecкaтa кpизa,
oбxвaнaлa Ливaн. Днec близкoизтoчнaтa
cтpaнa въpви cтpeмглaвo към фaлит.
Ливaнcкaтa лиpa e изгyбилa 90 пpoцeнтa
oт cтoйнocттa cи, a в пocлeдния cи дoклaд
зa Ливaн Cвeтoвнaтa бaнкa гoвopи зa eднa
oт нaй-гoлeмитe икoнoмичecки кpизи в
нaй-нoвaтa иcтopия в cвeтoвeн мaщaб.

Пaндeмиятa и тeжкитe eкcплoзии нa
пpиcтaнищeтo в Бeйpyт пpeз aвгycт
2020 гoдинa дoпълнитeлнo влoшиxa
тeжкoтo пoлoжeниe. Днec чeтиpимa oт
вceки 10 ливaнци ca бeзpaбoтни, a вce
пoвeчe бизнecи зaтвapят вpaти. Ocвeн
тoвa oт близo гoдинa Ливaн e бeз
пpaвитeлcтвo. Hoминиpaният зa
пpeмиep oт oктoмвpи нacaм нe ycпявa
дa cфopмиpa кaбинeт.

Ливaн тpябвa дa внacя гopивa, нo нe
paзпoлaгa cъc cpeдcтвaтa зa тoвa. Пoчти
вcички peзepви ca изчepпaни, a бeз
гopивa eлeктpoцeнтpaлитe нe мoгaт дa
paбoтят. Зaтoвa и вce пo-чecтo ce cтигa
дo пpeкъcвaния нa eлeктpocнaбдявaнeтo.

Диана ХОДАЛИ

Пo тoзи нaчин oнлaйн oбpaзoвaниeтo
пo вpeмe нa пaндeмиятa ce пpeвъpнa в
иcтинcкo пpeдизвикaтeлcтвo. “Bcичкo e
cвъpзaнo. Toвa e пopoчeн кpъг”,
oбoбщaвa Taгpид Taки.

Oбpaзoвaниeтo e в кoлaпc

Училищeтo, в кoeтo тя пpeпoдaвa, e
дoбpe oбopyдвaнo. Ho тoвa дaлeч нe вaжи
зa вcички дъpжaвни yчeбни зaвeдeния.
Bъпpeки тoвa вce пoвeчe ливaнци
oтпиcвaт дeцaтa cи oт чacтнитe yчилищa
и ги пpexвъpлят в дъpжaвни - тe пpocтo
вeчe нe мoгaт дa cи пoзвoлят дa плaщaт
тaкcитe, oбяcнявa Диянa Meнxeм oт
opгaнизaциятa “ККулуна трада”.

Унивepcитeтитe cъщo ca зaceгнaти oт
кpизaтa. И пpoблeмът нe e caмo в тoвa, чe
xapтиятa зa изпититe cвъpшвa, зaщoтo
Ливaн вeчe нe мoжe дa я внacя.
Cъщeвpeмeннo вce пoвeчe cтyдeнти ce
зaвpъщaт oт чyжбинa, зaщoтo poдитeлитe
им вeчe нe мoгaт дa cи пoзвoлят paзxoдитe

зa oбyчeниe тaм, кaзвa yнивepcитeтcкият
пpeпoдaвaтeл Дayд Ибpaxим. A тeзи,
кoитo вce oщe мoгaт дa cи пoзвoлят
тaкcитe, cpeщaт дpyг пpoблeм: “Бaнкитe
нямaт пpaвo дa пpeвeждaт cyми в дoлapи
в чyжбинa и вce oщe нe e яcнo дaли тoвa
щe бъдe paзpeшeнo в близкo бъдeщe”,
кaзвa тoй. Haблюдaвa ce и oбpaтният
пpoцec: вce пoвeчe квaлифициpaни кaдpи
нaпycкaт cтpaнaтa, зaщoтo нe мoгaт дa cи
нaмepят paбoтa и aдeквaтни дoxoди.

Бeнзинът и cyбcидиитe

B мнoгo oтнoшeния Ливaн paзчитa нa
внoca. Зaтoвa мнoгo пpoдyкти ca
cyбcидиpaни - cpeд кoитo бpaшнoтo,
лeкapcтвaтa и бeнзинът. Cyбcидиитe
cтpyвaт нa пpaвитeлcтвoтo шecт милиapдa
дoлapa гoдишнo. Oкoлo пoлoвинaтa дoceгa
ca дaдeни зa cyбcидии зa гopивa, пpecмятa
Диянa Meнxeм. “Taкa цeнaтa нa бeзнинa
бeшe дocтъпнa зa xopaтa”, кaзвa тя.

Ceгa влacтитe пpeдyпpeждaвaт, чe

cyбcидиитe cкopo мoжe дa oтпaднaт и
пpизoвaвaт гpaждaнитe дa тъpcят
aлтepнaтивни мeтoди зa пpидвижвaнe.
Kaкви тoчнo, нe cтaвa яcнo. Фaкт e, чe
пpeд мaлкoтo ocтaнaли бeнзинocтaнции
ce извивaт дълги oпaшки. Xopaтa чaкaт c
чacoвe, зa дa зapeдят.

Mнoгo ливaнци ceгa изпoлзвaт
aвтoмoбилитe cи caмo пpи cпeшни
cлyчaи, зa дa пecтят гopивo. Aкo cyбcии-
дитe oбaчe нaиcтинa oтпaднaт, мнoгo
мaлкo xopa щe мoгaт дa cи пoзвoлят дa
пълнят peзepвoapитe и вce пo-мaлкo
yчeници щe cтигaт дo yчилищaтa.

Диpeктopът нa yчилищeтo в Paшaя
Paбиx Xoдp ce oпacявa, чe мнoгo млaди
ливaнци вeчe нe виждaт cмиcъл в
зaвъpшвaнe нa oбpaзoвaниe. Зaщoтo тo
нямa дa cъздaдe кapиepни възмoжнocти.
Ocвeн тoвa тoй казвa, чe имa и дpyг пoвoд
зa пpитecнeниe: “Bce пoвeчe yчeници щe
зaпoчнaт дa paбoтят, зa дa мoгaт дa
издъpжaт ceмeйcтвaтa cи и вepятнo някoи
щe cпpaт дa пoceщaвaт yчeбнитe чacoвe.”
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Сепаратистки конфликт
застрашава Африканския рог
За какво воюват Етиопия и най-северния й регион Тиграй

Вече 8 месеца Етиопия е
разтърсвана от сепаратисткия
конфликт между централната
власт и северната провинция
Тиграй. Регионалната война
се превръща в сериозна запла-
ха не само за мира в Етиопия,
но също така и за мира и ста-
билността в Африканския рог.
По данни на ООН към момен-
та над 400 000 души гладуват
заради конфликта, а над 2 млн.
души са напуснали родните си
места, търсейки спасение в
други части на страната или в
съседен Судан.

Какво всъщност стои в
основата на пламналия кон-
фликт? Определените като
“историческите” избори в
Етиопия, които се проведоха
на 21 юни след отлагането им
два пъти заради КОВИД-пан-
демията излъчиха своя побе-
дител: нобелистът за мир
Абий Ахмед и неговата “Пар-
тия на просперитета”. Това
всъщност бе първата изборна
надпревара, съответно и по-
беда на Абий Ахмед. Той на-
истина е на власт от 2018 г.,
но в качеството му на лидер
на коалиция, управлявала то-
гава Етиопия. А лидер той
стана на фона на протести
срещу правителството, доми-
нирано от Народноосвободи-
телния фронт на Тиграй
(НОФТ). И след като пое кор-
милото на властта, той въведе
редица от реформи, които не
се харесаха на НОФТ.

На изборите през управля-
ващата коалиция на Етиопския
народен революционен демо-
кратичен фронт (EНРДФ) и
нейните съюзници спечелиха
всички места. Тогава Абий
Ахмед разпусна коалицията и
създаде нова Партия на про-
сперитета (ПП) в опит да на-
мали етническото разделение.

НОФТ обаче отказа учас-
тие в новата коалиция, А Об-
ластта Тиграй, на която се
полагат 38 места от общо 547-
местния национален парла-
мент, бе изключена от учас-
тие в изборите.

Абий Ахмед е изправен
пред предизвикателството да
лавира на два фронта. На
вътрешния, който е решаващ,
ще трябва да осигури стабил-
ност и икономически на-
предък. На външнополитиче-

ския фронт предизвикателст-
во е спорният язовир, заради
който Етиопия се кара с Еги-
пет и Судан.

Конфликтът в Тиграй

Той бушува от 4 ноември
2020 г. в най-северния район
на Етиопия, държан от Народ-
ноосвободителния фронт на
Тиграй (НОФТ). Откакто Абий
Ахмед пое премиерския пост
през 2018 г., връзките в управ-
ляващата тогава коалиция
ЕНРДФ започнаха да се раз-
хлабват. Съответно доминира-
лият до онзи момент политиче-
ския живот на Етиопия НОФТ
бе плавно изместен от рефор-
мистки настроено и визионер-
ско правителство на Абий

то на самоопределение на ет-
ническите групи. Те видяха в
проекта заплаха за своите по-
зиции и за политическото си
лидерство. Макар и да състав-
ляват едва 6% от броя на насе-
лението, тиграйците играеха
водеща политическа роля в
управлението на Етиопия до
промените през 2018 г. Тяхно-
то управление между 1991г. и
2018 г. пусна дълбоки корени
в етиопската държава и адми-
нистрация, особено в служби-
те за сигурност и разузнава-
телния сектор, които са почти
изцяло доминиран от тях. Не
без значение е и натрупания
опит по време на войната в
отцепилата се Еритрея.

Във военните действия

до септември. От своя страна,
НФОТ, възприе хода на пре-
миера като слабост и
продължи с действията си за
овладяване на други ключови
градове от района. Освен това
НФОТ прикани етиопското и
еритрейското правителство да
поемат отговорност за причи-
нените щети И дестабилизаци-
ята на Тиграй. НФОТ опреде-
ли завземането на Мекеле и
по-голямата част от северна-
та част на Тиграй като голяма
победа, докато Абий Ахмед
обясни, че всъщност федерал-
ните сили са извършили стра-
тегическо оттегляне, за да се
съсредоточат върху други за-
плахи и е необходим период
на спокойствие след месеци

ята за принципа от 2015 г.,
която предвижда  “справедли-
во и разумно използване на
Нил, което няма да причини
значителна вреда” на другите
крайречни страни. Опасения-
та на Египет и Судан произ-
тичат от факта, че прекалено
бързото пълнене на язовира
ще окаже директен негативен
ефект върху стопанството и
земеделието и ще доведе до
значително намаляване на вод-
ните обеми в тези държави.
Язовир “Възраждане” ще на-
мали с около 30% водните
дажби на Египет, а производ-
ството на електроенергия в
Асуанската ВЕЦ ще намалее с
приблизително 40%. Към мо-
мента язовир Асуан осигуря-
ва електро- и водоснабдяване-
то и преразпределя водите на
р. Нил между Египет и Судан.
Египет и Судан не оспорват
правото на Етиопия да се раз-
вива. Двете страни искат да се
постигне договореност за из-
ползването на водите по на-
чин, който няма да окаже не-
гативно влияние върху никоя
от трите държави. Враждеб-
ността между трите страни се
засили, след като Етиопия
реши едностранно да започне
пълненето на язовира. Тя
възлага надеждите си за ико-
номическо развитие и произ-
водство на енергия. Египет
разчита на реката за 90% от
водните си дажби и възприема
новия язовир като заплаха.
Судан е загрижен за работата
на собствените си язовири и
водни станции по Нил. Мина-
лата година трите държави
бяха близо до постигането на
споразумение благодарение
на посредничеството на САЩ,
но Етиопия излезе от срещата
във Вашингтон, обвинявайки
САЩ, че е на страната на Еги-
пет.

Към момента язовирът е
запълнен на 80% и се очаква
да достигне пълния си капаци-
тет през 2023 г. На среща на
Арабската лига през юни
страните участнички направи-
ха безуспешен опит да стиму-
лират преговорен процес меж-
ду Етиопия, Египет и Судан.
Етиопия категорично заяви, че
въпросът за язовира е “афри-
кански, а не арабски” проблем
и трябва да се разреши чрез
преговори и компромиси.

Подходът към конфликта в
Тиграй и управлението на язо-
вир “Възраждане” ще имат
важно значение за ролята на
Етиопия в региона. Страната
би могла да се превърне във
водещ играч и да служи за
пример на други африкански
държави, но може и да се
превърне в дестабилизиращ
фактор, който да заплаши от-
носителния мир в Африкан-
ския рог.

Елиана Иванова

срещу НОФТ са включени ети-
опската армия, бойци от рай-
она на Амхара и еритрейски
войници бойни части, които
подкрепят армията на Етио-
пия. Различни източници дават
информация за жестокостта на
бойните действия в Тиграй, за
броя на убитите, за изнасил-
вания и издевателства, особе-
но от страна на еритрейските
военни части.

Изненадващо тиграйците
успяха да се прегрупират и да
превземат отново столицата
на областта Мекеле. Непо-
средствено след това Абий
Ахмед призова за прекратява-
не на огъня и временно мирно
затишие между воюващите
страни. Идеята зад това реше-
ние е с “хуманитарен” харак-
тер, както Абий Ахмед я оп-
редели. Прекратяването на
военните действия ще позво-
ли на населението от област-
та да се върне към своите зе-
меделски дейности и да се
погрижи за реколтата. Съби-
рането и обработването на
реколтата продължава от май

Ахмед. Основните линии на
конфликта са свързани, от една
страна с формата на управле-
ние на държавата и измества-
нето на тигрейците от водещи-
те политически постове и
структури, а от друга - от про-
менените обстоятелства в гео-
политика на Африканския рог.
Сложният характер на етиоп-
ския етнически федерализъм
бе първоначален сигнал, че за
един успешен и плавен демо-
кратичен преход ще се изиск-
ват много компромиси и
сътрудничество между основ-
ните политически играчи.
Опитът Абий Ахмед с форми-
рането на своята Партия на
просперитета  предизвика се-
паратизъм, вместо да обединя-
ва. Този нов политически про-
ект бе възприет от мнозина
като възможност за решаване
на вътрешните конфликти в
страната с етнически и тери-
ториален елемент. Партията на
просперитета обаче не се ха-
реса на членовете на НОФТ,
които поддържат федералния
характер на страната и право-

на бойни действия, в които са
загинали хиляди.

Затишието на военните
действия би било добър повод
за започване на преговорен
процес и търсене на нов път
за постигане на мир и стаби-
лизиране на страната. Всеки
случай справянето с конфлик-
та в Тиграй ще има ключово
значение за политическото
бъдеще и за доверието в Абий
Ахмед.

Етиопският язовир
„Възраждане”

Другият ключов елемент от
теста за политиката му ще
бъде решаването на спора за
експлоатацията на водите на
река Нил и язовира “Възраж-
дане”. Спорът засяга три стра-
ни: Етиопия, Египет и Судан.
От 2014 г. насам се водят
преговори между тях за бъде-
щото използване на язовира,
като до конкретни споразуме-
ния до момента не се е стиг-
нало. Дипломатически успех
може да се нарече приетата
от трите държави Деклараци-

СНИМКА БГНЕС

Етиопски жени носят плакати на Абий Ахмед
по време на кампанията за изборите миналия месец
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Руси Русев и
Трифон Трифонов

Напоследък се множат обвинени-
ята, че след 9 септември комунисти-
те са потопили в кръв българската
интелигенция с присъдите, издадени
от Народния съд. Върховният съд на
България на 12 април 1996 г. отмени
присъдите, издадени от Народния съд
на депутатите от 25-ото Обикновено
Народно събрание, на министрите от
56-ото до 60-ото правителство, на ре-
гентите, царските съветници и на во-
енни лица. Мотив: липса на доказа-
телства. В тази рубрика показваме
лицето на “невинните жертви на На-
родния съд” с извадки от безприст-
растните архиви.

Генералът от артилерията Руси
Русев (1887-1945) води тайните пре-
говори с Германия, довели до отпус-
кането на многомилионни военни кре-
дити от Берлин през 1938 и 1939 г.
Сключва договорите с отделните гер-
мански концерни, производители на

Невинните
оръжие, и лично осъществява качест-
вения контрол на доставките, поради
което до началото на Втората светов-
на война често е в Германия. Като
офицер с безукорно име през есента
на 1943 г. генерал-лейтенант Русев
поема поста на военен министър в
кабинета на Добри Божилов и впос-
ледствие в този на Иван Багрянов.
След навлизането на Съветската ар-
мия в България е арестуван, осъден е
от Народния съд на смърт, 5 милиона
лева глоба и конфискация на имуще-
ството. Разстрелян на 1 февруари
1945 г. в София.

Трифон Трифонов (1895-1945) на
6 май 1943 г. е произведен в чин гене-
рал-майор и на 22 ноември същата
година е назначен за командир на Вто-
ри окупационен корпус. На 11 май
1944 г. е назначен за началник на Щаба
на войската. Подава оставка на 6 сеп-
тември 1944 г. поради разногласия с
новоназначения военен министър ген.
Иван Маринов. Трифон Трифонов е
осъден на смърт от Народния съд и
разстрелян на 15 март 1945 г.

Лично поверително,
Тук - командиру 22-и п. полк
...12 юний 1944 г.
Гр. Дупница

...Съгласно лично поверителното
сл. писмо № I 613 от 6. VI. на Мини-
стерството на войната - Щаб на вой-
ската при преследване на партизански-
те отряди в старите предели на стра-
ната, когато следва да се унищожат
заловените нелегални да се постъпва
така, че да не се предизвика възмуще-
нието и озлоблението на населението.
Поради същите причини да не се палят
къщите на партизаните и ятаците и да
не се излагат на публични места глави-
те или труповете на убитите.

Заловените живи партизани да се
разпитват подробно, за да се извлекат
от тях ценни сведения за преследване
на партизанските групи и след това да
бъдат унищожавани далеч от населе-
ните места, без това да се разбере от
населението. По-добре е труповете на
убитите да се изгарят, а не да се зара-
вят плитко, така че в последствие да

бъдат изравяни от кучетата или от
близките на убитите, които да им ус-
тройват религиозни обреди.

Тази мярка цели единствено да се
избегне възмущението на населението
и да не се даде възможност на съмиш-
лениците на партизаните да ги пред-
ставят като мъченици на своята идея.

Напротив, унищожаването на не-
легалните да се продължи със същата
енергия и с още по-голямо старание,
като се има пред вид, че от последни-
те акции те са много разстроени, из-
гладнели, отпаднали духом и откъсна-
ти от базите си. Всичко това дава
възможност на преследващите ги час-
ти, които действат при много по-бла-
гоприятни условия, като удвоят енер-
гията си да постигнат още по-реши-
телни и ценни резултати.

(п) Михайлов, полковник - начал-
ник щаба на областта...

ЦПА, ф. 250, о.1 , а.е. 49

Подготви Христо ГЕОРГИЕВ

Тази година се навърши-
ха 140 години от рождение-
то на Георги Павлов Хаджи-
вичев. Той е родом от Ко-
тел, учи в Педагогическото
училище в Казанлък. През
1905 г. заминава за Италия,
където следва ветеринарна
медицина в Торино. Там по-
лучава настоятелна покана
за асистентско място, но
предпочита да се завърне в
България. Георги Павлов е
назначен за околийски вете-
ринарен лекар в Ески Джу-
мая, днешно Търговище.
Участва в Първата световна
война като запасен санита-
рен поручик. По-късно е
районен ветеринарен ин-
спектор в Айтос, а от 1923
до 1935 г. е началник на
ветеринарното отделение
към Министерството на зе-
меделието. По негова ини-
циатива е приет Закон за
санитарно-ветеринарната
служба в България от 1924
г. и превръщането на вете-
ринарната в обществена ме-
дицина. Осем години Павлов
е постоянен делегат в Меж-
дународното бюро на епи-
зоотиите в Париж.

Научната кариера на д-р
Павлов започва от 1925 г.,
когато става доцент в Катед-
рата по ветеринарна поли-
ция и администрация и съдеб-

на ветеринарна медицина с
подвижна клиника. Той е
извънреден професор от
1928 г. и редовен професор

и титуляр на същата катедра
през 1931 г. От 1925 до
1945 г. чете лекции по вете-
ринарна профилактика, съ-

дебна ветеринарна медицина,
ветеринарна полиция и вете-
ринарна администрация, ис-
тория на ветеринарната ме-
дицина. От 1937 до 1942
г. е декан на Ветеринарноме-
дицинския факултет и член
на Академическия съвет на
Софийския университет.

Известни са 13 научни
труда на проф. Павлов, меж-
ду които “Предпазни мерки
против причинените от фил-
труем вирус епизоотии”,
“Международният елемент в
борбата против епизоотии-
те”, “Постиженията в обще-
ствената ветеринарна меди-
цина”, “Нашата търговия с
животни и животински про-
дукти и ветеринарните кон-
венции”, “Страници от вете-
ринарната служба в Бълга-
рия до Съединението”, “Гра-
ничен трафик и гранична зо-
опрофилактика”, “Застра-
ховка на домашните живот-
ни” и др.

Проф. Павлов е автор и
на следните учебници, моно-
графии и ръководства: “Ве-
теринарната служба у нас и
нейната сегашна организа-
ция”, “Сапът в България”,
“Лекции по съдебна ветери-
нарна медицина”, както и на
многобройни проблемни и
научно-популярни статии в
специализирани списания.
За лекциите на проф. Пав-
лов е оставил спомени д-р
Ячо Кабаивански, който
пише: “...тук, в аудиторията,
са събрани 40 здрави мом-

ци, студенти, хора излезли
от народа, и слушат унесени
думите на професора... Ни-
кой от тях не смее да
мръдне, не смее да диша
дори, за да чуе по-добре, за
да разбере по-добре думите
на откровението... Така су-
хата материя на зоопрофи-
лактиката или съдебната
медицина оживяваше и се
превръщаше в най-интерес-
ната и най-лесно усвоима
материя във Ветеринарноме-
дицинския факултет при
Софийския университет”.

Висока оценка за делото
на проф. д-р Георги Павлов
се дава в Съветската вете-
ринарна енциклопедия,
1974, т. 4. Там той е посо-
чен като “теоретик и орга-
низатор на обществената
ветеринарна медицина”, ос-
новоположник на зоопрофи-
лактиката като наука, създа-
тел на ветеринарна служба,
“прогресивното значение на
която се отбелязва от вете-
ринарната общественост не
само в България, но и извън
нейните предели”.

Проф. Павлов е предлаган
и за ректор на Софийския
университет. Учредител е и
един от първите председате-
ли на Съюза на научните ра-
ботници в България.

Видният учен умира на
31 юли 1945 г., погребан е
в парка на Висшия ветери-
нарномедицински институт
в София и е патрон на ин-
ститута.

Думите на откровението
за една „суха” материя
Отбелязахме 140 години от рождението на учредителя на
Съюза на научните работници в България проф. Георги Павлов

Д-р Мирослав ЛАЗАРОВ,
Съюз на учените в България
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Великотърновският
театър с премиера
на „Царевец”

“Травиата” на Великотърнов-

ския театър ще има премиера на

“Царевец”, съобщи БТА. Пищните

декори и бляскавите костюми от

операта на Верди ще пренесат пуб-

ликата в епохата на аристократи-

чен Париж. С най-новото заглавие

в своя афиш МДТ “Константин

Кисимов” ще участва в шестото

издание на Летния сезон на българ-

ските оперни театри “Сцена на ве-

ковете”. Премиерата е на 16 юли

от 21 ч. в Двореца на българските

царе на “Царевец”. Спектакълът е

дело на гост-режисьора Петко Бо-

нев. Диригент-постановчик е доц.

Георги Патриков, диригент - Васил

Вълчев, сценографията и костюми-

те са на Лидия Къркеланова. Участ-

ват солисти, оркестър, хор и балет

на театъра. Ролята на Виолета

Валери е поверена на Теодора Пет-

рова, Миряна Калушкова и Симона

Кодева. Партиите на Алфредо

Жермон изпълняват Момчил Караи-

ванов и Димитър Зашев, а на Жорж

Жермон - Добромир Момеков. Спе-

циален подарък за зрителите е ау-

дио-визуалното шоу “Царевград

Търнов - звук и светлина”, което ще

се излъчи след края на спектакъла.

Световни експерти
ще преподават в новите
магистърски програми
на НАТФИЗ

НАТФИЗ разкри нови магистърски

програми - “Екранна драматургия” и

“Анимационна режисура”. Едно от

изискванията към кандидатите за

тях е доброто владеене на английски

език, тъй като 50% от занятията ще

се провеждат от преподаватели от

Дания, Естония, Израел, САЩ и др.

Първата програма е ориентирана към

студенти, които искат да задълбо-

чат познанията си в практиката на

екранната драматургия и да подгот-

вят проект за кандидатстване в

български и международни финанси-

ращи институции. Неин създател и

ръководител е ректорът проф. д-р

Станислав Семерджиев. Ръководите-

ли на “Анимационна режисура” са

доц. д-р Господин Неделчев и доц.

Владислав Будинов. Програмата е

ориентирана към студенти, желаещи

да задълбочат познанията си по ани-

мационно кино. Консултации с ръко-

водителите на специалностите ще се

проведат през юли. Документи за

кандидатстване по всички специално-

сти се подават от 23 до 27 август.

Изпитите в НАТФИЗ се провеждат

от 1 до 10 септември.

СНИМКИ НАТФИЗ

СНИМКА МДТ “КОНСТАНТИН КИСИМОВ”

Павел Балев поставя
за първи път
„Хофманови разкази”

Един от най-търсените български
диригенти в света - Павел Балев, поста-
вя за първи път в кариерата си “Хоф-
манови разкази” от Офенбах, продук-
ция на Държавната опера във Варна с
премиера на “Опера в Летния театър”
и ММФ “Варненско лято” на 14 юли
от 21 ч., научи ДУМА от Виолета
Тончева, пиар на ТМПЦ - Варна.

“Отказвал съм това трудно загла-
вие, когато бях млад диригент, защото
смятах, че не съм готов за него. Като
сюжет и драматургия “Хофманови
разкази” е много сложен пъзел, отли-
чаващ се с особена фрагментарност.
За кратко време се появяват образи,
които бързо изчезват, което не пречи
те да бъдат подплатени със силна ар-
тистична и звукова характеристика.
Постоянно се преплитат герои и сю-
жетни линии и цялата тази разпокъса-
ност изисква изключителна дисципли-
на от оркестъра и диригента, детайлно
познаване на либретото и гъвкава ре-
акция. Тази фрагментарност, която
споменах, не позволява на човек да се
отпусне и да се остави на потока на
музиката, какъвто тук почти не съще-
ствува. Срещат се нахвърляни красиви
фрази, за арии трудно може да се го-
вори, в най-добрия случай за някакъв
романс или шансон, но не и за ария.

С ролята на поета
в спектакъла на
Варненската опера
Иван Момиров
отбелязва
25-годишната
си творческа
дейност

Маестро Павел Балев

СНИМКА © BONGARTZ

оперната певица Антония и тези три
невероятни истории отразяват в типич-
ния мистичен стил на Хофман много-
ликите превъплъщения на човешката
фантазия.

С ролята на поета Хофман извест-
ният тенор Иван Момиров, роден във
Варна, ще отбележи 25-годишната си
творческа дейност. “Като слушам Иван
Момиров на репетициите, мога да си
представя, че “Хофманови разкази”
наистина ще бъде голям успех за него
и за Варненската опера. Той е много
добре подготвен, много навътре е про-
никнал в образа, навлязъл е дълбоко в
цялото произведение и неговото из-
граждане. Играе със страхотна страст,
изключително гъвкав е в игра и в пее-
не, прави всичко с огромна мотивация
и отдаденост. Това е хубаво, но още
по-хубаво е, ако артистът може да
убеждава със своята интерпретация.
Това Иван Момиров го може, той
може да убеждава и според мен ще
бъде много силен Хофман”, смята ма-
естро Павел Балев.

“Хофманови разкази” на Жак
Офенбах е по едноименната пиеса на
Жул Барбие и Мишел Каре, базирана
върху приказки на Е. Т. А. Хофман,
либрето - Жул Барбие. Режисьорка е
Урсула Хорнер - Австрия, сценограф-
ка - Мария Ветероска, РС Македония,
костюмографка - Мария Пупучевска,
РС Македония, дизайнер осветление -
Васил Лисичов, РС Македония, дири-
гент на хора е Цветан Крумов. В ро-
лите са още Михаела Берова, Пламена
Гиргинова, Димитринка Райчева, Или-
на Михайлова, Даниел Христов, Хри-
сто Ганевски, Мария Палматите, Ар-
сений Арсов, Евгений Станимиров,
Пламен Димитров, Венцеслав Анаста-
сов, Деян Вачков, Александър Бара-
нов, Гео Чобанов, Силвия Ангелова,
Свилен Николов, Петър Петров; уча-
стват оркестър и хор на ДО - Варна.

Със специално подготве-
на програма “София филм
фест” гостува за девета по-
редна година в Севлиево.
Прожекциите са на открито,
под звездите, а филмите са
специално подбрани от про-
грамата на фестивала, който

„София филм фест” за девети път гостува в Севлиево

организаторите реализират
съвместно с община Севлие-
во и с подкрепата на верига-
та киносалони “Europa
Cinemas”. Площад “Свобо-
да” кани жителите и гостите
на града на #КИНО в чети-
ри поредни вечери, начални-
ят час на прожекциите е 21,
научи ДУМА от Светлана
Дамянова от пресофиса на
“Арт фест”.

Деветият “СФФ в Севлие-
во” започва на 14 юли, кога-
то зрителите ще се срещнат
премиерно с един от най-ус-
пешните български филми на
последните години - “Сест-
ра”. Той има завидна фести-
вална съдба и престижни
отличия. Миналата година бе
удостоен и с Голямата награ-
да “София - Град на киното”
на 24-ия СФФ. Специални
гости ще бъдат авторите на

филма Светла Цоцоркова и
Светослав Овчаров.

За втория фестивален
ден - 15 юли, е планирана
една от най-обсъжданите
филмови творби на 2020 и
2021 г. - “Още по едно” на
изкусния датски разказвач
Томас Винтерберг. Филмът,
с изключителното изпълне-
ние на Мадс Микелсен в
една от главните роли, по-
лучи “Оскар” за най-добър
международен филм, четири
награди на Европейската
филмова академия и е един
от трите филма, номинира-
ни за Наградата “ЛУКС” на
ЕП за 2021 г.

В третия фестивален ден
- 16 юли, е предвидена сре-
ща с изключителна екрани-
зация на прочута литератур-
на творба. “Мартин Идън” е
първият пълнометражен иг-

рален филм на известния
италиански документалист
Пиетро Марчело, по еднои-
менната класика на Джек
Лондон.

Програмата в Севлиево
за 2021 г. завършва на
17 юли със специална среща
- представители на екипа, ре-
ализирал дебютния пълноме-
тражен филм на Павел Г.
Веснаков “Уроци по нем-
ски”, ще се срещнат с публи-
ката в Севлиево. Освен
Юлиан Вергов, във филма
участват Васил Банов, Еле-
на Телбис, Стефка Янорова,
Герасим Георгиев-Геро,
Меглена Караламбова, Иван
Налбантов.

Ако случайно завали -
прожекциите ще бъдат реа-
лизирани в бялото фоайе на
община Севлиево, съобща-
ват организаторите.

СНИМКА ДО - ВАРНА

Самият оркестър няма сложни задачи,
но за сметка на това му се налага не-
прекъснато да влиза в нови предизви-
кателства като смяна на темпа, персо-
нажи, ситуации”, обяснява специфика-
та на операта диригентът.

Немският писател, композитор,
диригент, музикален критик и худож-
ник Е. Т. А. Хофман е прототип на
главния герой в операта “Хофманови
разкази” - поета Хофман. В една весе-
ла нощ с приятели той разказва за
любовта си към механичната кукла
Олимпия, куртизанката Жулиета и

Иван Момиров



При потъването на „Титаник” са били спасени две

от деветте кучета на борда - померан и пекинез.

Човешкото око е в състояние да направи разлика

между 130-250 чисти тона и 510 000 000 нюанса.
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Телевизионното риалити “Ергенът” се
впуска в търсене на дама за сърцето на
мъжа мечта. Представителките на нежния
пол, които копнеят да срещнат любовта и
да изживеят своята романтична приказка,
вече имат уникален шанс да променят жи-
вота си чрез най-вълнуващото приключе-
ние. Всяка представителка на нежния пол,
която все още не е открила своята поло-
винка, може да направи първата по-нестан-
дартна стъпка към щастието, като се запи-
ше на кастинг за шоуто на btv.bg.

Задължително условие за участие е да-

Южнокорейски инженер
създаде тоалетна, която превръ-
ща отпадъците в дигитална ва-
лута, предаде “Ройтерс”. Изоб-
ретението е дело на Чхо Чжае-
вон, преподавател в Национал-
ния институт за наука и техно-
логии в град Улсан.

Екотоалетната е свързана
към лаборатория, която произ-
вежда биогаз и тор от екскре-
ментите. Вакуумна помпа изпра-
ща отделеното от човека в под-
земен резервоар, което води до
намаляване на потреблението на
вода. Там микроорганизмите
разграждат отпадъците до метан,
който се превръща в източник
на енергия за сградата, захранва
газова печка и други уреди.

“Ако помислим нестандарт-
но, екскрементите са важни за
производството на енергия и
тор”, убеден е Чхо. И добави:
“Средностатистическият човек
отделя около 500 грама екскре-
менти дневно, които може да
бъдат превърнати в 50 литра газ
метан, а той ще генерира 0,5 ки-
ловатчаса електричество или
може да се използва за измина-
ването на 1,2 километра с лек
автомобил.” Чхо създава и вир-
туална валута, чиято цел е да
стимулира използването на еко-
тоалетната. Потребителите й
получават по 10 дигитални еди-
ници на ден. “Парите” могат да
се използват в определени мага-
зини. Разплащането става, като
потребителите сканират QR код.

пътища един към друг във вълшебната об-
становка на впечатляващо чуждестранно
имение, докато опознават екзотични и
вдъхновяващи места.

Наслада за сетивата на участници и зри-
тели ще донесе приказната обстановка в
предаването, която ще пренесе всички в
истински рай на Земята. Едно от най-ро-
мантичните и екзотични места в света ще
бъде “замъкът”, в който принцесите и тех-
ният принц ще живеят сред изискан лукс и
страхотна природа. Скрити романтични
заливи, уединени градини и незабравими
залези. А божествената зора всеки ден ще
дава начало на нови емоции за участници-
те и ще помага на дамите да намерят пра-
вилния път към сърцето на главното дейст-
ващо лице в “Ергенът”.

Всяка свободна представителка на нежния пол
може да опита късмета си в романтичното шоу

Търсят се дами
за мъжа мечта

мите да вярват в истинските чувства и да са
готови за тях. Независимо в какъв етап от
своята житейска и професионална реализа-
ция се намира всяка от жените, необходимо
е да притежава смелостта да постави любов-
та на първо място в живота си и да се бори
за нея. Едно от най-вълнуващите и роман-
тични приключения в телевизионния ефир
проследява пътя на 20 дами към сърцето на
един единствен мъж, който в края на пъте-
шествието има възможност да открие жена-
та на мечтите си. По време на целия сезон
участниците ще търсят и намират различни

Вадят
дигитална
валута от
тоалетна

Швейцарски изследователи
откриха в бирата особена мо-
лекула, която може да се бори
със затлъстяването, да укрепи
мускулите и да удължи живота
на хората. Тази молекула чудо
се съдържа и в млякото. Сега
експертите се опитват да оп-
ределят каква трябва да бъде
концентрацията й, за да се по-

Молекула в бирата бори затлъстяването и удължава живота

Изобретението е свързано
със специална лаборатория

стигне най-добрият ефект.
Необикновените свойства

на молекулата, наречена
nicotinamide riboside - NR, бяха
открити при изпитания, прове-
дени с лабораторни мишки. Ус-
тановено било, че гризачите,
чиято храна съдържала вълшеб-
ната молекула, тежали с 60%
по-малко, отколкото контрол-

ната група. Освен това се уве-
личила тяхната издръжливост и
се подобрило състоянието на
мускулите им.

По време на изпитанията
дозата от молекулата била
увеличена десет пъти, без това
да предизвика някакви стра-
нични ефекти при лаборатор-
ните гризачи.

Самолетът “Юнити-22” на биз-
несмена Ричард Брансън успя да до-
стигне края на атмосферата, където
де факто започва космосът. Машина-
та се издигна над пустинята в щата
Ню Мексико. И успешно се приземи
обратно. “Това бе преживяването на
живота ми”, сподели Брансън след
завръщането на Земята.

Целта на този изпитателен по-
лет бе британският милиардер сам
да оцени усещанията на бъдещите
космически туристи, предадоха ос-
ведомителните агенции. Около 600
души вече са платили по 250 хиля-
ди евро, за да полетят към звездите,
съобщи Би Би Си.

Това е първият изпитателен по-
лет на космическия самолет “Юни-
ти-22” до ръба на космоса с пълен
капацитет - двама пилоти и четири-
ма пътници. Дейв Макай и Майкъл
Масучи контролираха запалването и
изключването на ракетния двигател
и активираха опашката на апарата за
маневрата по връщане.

Ричард Брансън бе придружен
от трима висши служители на ком-
панията си. Това са Бет Моузес,
главен инструктор на астронавти
във “Върджин галактик”, главният
инженер Колин Бенет и Сириша
Бандла, вицепрезидент за изследо-
вателската дейност.

Милиардер
стигна до ръба
на космоса

Ричард Брансън с Илон Мъск,
който също иска да стане
космически турист

Един от феномените в
турския телевизионен ефир
за последните няколко го-
дини - “Опасно изкушение”
(Yasak Elma), ще направи
своята премиера в ефира на
bTV на 15 юли от 20 ч.
Изпълненият с романтика,
съспенс и неочаквани обра-
ти сериал проследява исто-
рията на сестрите Йълдъз
(в ролята Еда Едже) и Зей-
неп (Севда Ергинджи).

Докато трудолюбивата
и скромна Зейнеп търпели-
во гради кариерата си,
Йълдъз копнее за бързи
пари и слава. За да се доко-

Премиера на феномена
сред турските сериали

“Опасно изкушение” ще се излъчва от 15 юли

па до истанбулския хай-
лайф, тя си търси богат
мъж, чието сърце да завла-
дее. И го намира в лицето
на Халит Аргун (Талат Бу-
лут). Без да осъзнава,
Йълдъз се оказва оплетена
в сложните отношения, ко-
ито Халит води с отчуж-
дената си съпруга Ендер
(Шеввал Сам). Тя пък
търси начин да се разведе
с Халит, без да губи пози-
цията си в турското висше
общество. За целта реша-
ва да го компрометира,
като го уличи в афера с
по-млада жена...

Полетът продължи 90 минути
и приключи, където е започнал -
на писта на Спейспорт Америка в
Ню Мексико. Впечатленията на
Ричърд Брансън ще бъдат използ-
вани за подобряването на услови-
ята за бъдещите клиенти.

На излитането присъства и Илон
Мъск, който също има амбиции да
стане космически турист. Двамата
позираха за снимка прегърнати и ка-
чиха кадъра в социалните мрежи.

Джеф Безос планира да полети
към космоса на 18 юли.
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Над по-голямата част от страната времето

ще е слънчево. Но над планинските, а после

и над източните райони ще се развива купеста

облачност, като около и след обяд там

не са изключени изолирани краткотрайни

превалявания. Вятърът ще е слаб до умерен,

от изток-североизток. Температурите

ще продължат да се повишават и

максималните ще са между 33 и 38 градуса.

НИМХ/БТА

ВИДИН

36c

СОФИЯ

33c

САНДАНСКИ

33c

ПЛЕВЕН

35c

РУСЕ

34c

ПЛОВДИВ

34c

ВАРНА

30c

БУРГАС

29c

СЪБОТАСРЯДА ЧЕТВЪРТЪК ПЕТЪКДНЕС НЕДЕЛЯ

ТЕЛЕЦ

Любимият ви човек ще
изпита ревност от ком-
панията на ваши роднини,
приятели и колеги.

ОВЕН

Ще бъдете дружелюбни и
обаятелни, ще привличате
непознати хора, бъдете
дипломатични.

21 март - 20 април

21 април - 21 май

БЛИЗНАЦИ

Възможно е да се наложи
да смените сегашния си
начин на живот с по-сдър-
жан. Бъдете пестеливи.

22 май - 21 юни

РАК

През този ден ви очаква
среща с отдавнашен по-
знат. Бъдете търпеливи и
се усмихвайте.

22 юни - 23 юли

ЛЪВ

Отношенията с любим
човек може да се проме-
нят неочаквано, но няма
да е драматично.

23 юли - 23 август

ДЕВА

Активното ви внимание е
особено нужно на люби-
мия ви човек. Иначе той
може да извърши бели.

24 август - 23 септември

ВЕЗНИ

Хубав ден за начало на
нова работа. Ще постиг-
нете успех, но не витайте
в облаците.

24 септември - 23 октомври

СКОРПИОН

У вашия любим човек ще
се събуди стремеж към
нещо екстремално и той
ще бъде доста активен.

24 октомври - 22 ноември

СТРЕЛЕЦ

Материалните въпроси ще
бъдат актуални. Направе-
те си сметка за доходите
от службата.

23 ноември - 21 декември

22 декември - 20 януари

КОЗИРОГ

Напълно възможно е да
направите нещо необмис-
лено. Помислете за реак-
цията на приятел.

21 януари - 19 февруари

РИБИ

Продължавате придвиж-
ването си по пътя на са-
мопознанието, но не сте
наясно какво търсите.

20 февруари - 20 март

ВОДОЛЕЙ

Денят обещава да бъде ин-
тересен и приятен. Ще
успеете да удържите по-
беда над слабостите си.

ХОРОСКОП

СЛЪНЧЕВО ПРЕДИМНО СЛЪНЧЕВО ГРЪМОТЕВИЦИ ПРОМЕНЛИВО
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СЛАБ ДЪЖД

32
o
С

Ï‡ÍÒËÏ‡ÎÌË

СЛЪНЧЕВО

05.10 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ ÍÓÏÂÌÚ‡ÌÓ
ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ /Ô/

05.40 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
06.00 ƒÂÌˇÚ Á‡ÔÓ˜‚‡ ÒÛÚÂ¯ÂÌ

·ÎÓÍ Ò ’ËÒÚËÌ‡ ’ËÒÚÓ‚‡
09.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
09.05 ÀˇÚÓ Ò ¡Õ“
11.55 œÂÔÓ˜ËÚ‡ÏÂ ¬‡ÁÓ‚
12.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
12.35 ÕÓ‚ËÌË Ì‡ ÚÛÒÍË ÂÁËÍ
12.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
13.00 ¿ÚÂÙ‡ÍÚË ÓÚ  ‡‚Í‡Á,

¿ÁÂ·‡È‰Ê‡Ì ‰ÓÍÛÏÂÌÚ‡-
ÎÂÌ ÙËÎÏ /3 ÂÔËÁÓ‰/

13.30 ¡‡˘Ë Ë ‰Âˆ‡ 4-ÒÂËÂÌ Ú‚
ÙËÎÏ /–ÛÒËˇ, 2003„./, 1
ÂÔËÁÓ‰, ÂÊËÒ¸Ó ŒÎÂÒˇ
Œ‚˜ËÌÌËÍÓ‚‡, ‚ ÓÎËÚÂ:
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ ”ÒÚ˛„Ó‚,
¿ÎÂÍÒ‡Ì‰˙ —ÍÓÚÌËÍÓ‚,
Õ‡Ú‡ÎËˇ “ÂÌËÍÓ‚‡, —Â-
„ÂÈ fiÒÍËÈ Ë ‰.

14.30 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
14.45 ¬Î‡Í˙Ú Ì‡ ‰ËÌÓÁ‡‚ËÚÂ

‡ÌËÏ‡ˆËÓÌÂÌ ÙËÎÏ
15.15 ¬˙Î¯Â·ÌÓÚÓ ‰˙‚Ó Ú‚ ÙËÎÏ

/2 ÂÔËÁÓ‰/
15.45 “ÂÎÂÔ‡Á‡ÂÌ ÔÓÁÓÂˆ
16.00 ¡˙ÁÓ, ÎÂÒÌÓ, ‚ÍÛÒÌÓ /Ô/
16.30 Ã‡ÎÍË ËÒÚÓËË /Ô/
16.40 —‚ÂÚ˙Ú Ë ÌËÂ
17.00 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË Ò

Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡
18.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
18.30 Œ˘Â ÓÚ ‰ÂÌˇ ÍÓÏÂÌÚ‡ÌÓ

ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ
19.00 ¡ÂÁ ÒÂÏÂÈÌ‡ ÔËÎËÍ‡ 2-

ÒÂËÂÌ Ú‚ ÙËÎÏ /¡˙Î„‡-
Ëˇ, 2004„./, 1 ˜‡ÒÚ,
ÂÊËÒ¸Ó fiÎËˇ  ˙Ì˜Â‚‡

20.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
20.45 —ÔÓÚÌË ÌÓ‚ËÌË
21.00 –ÂÙÂÂÌ‰ÛÏ Ò ƒÓ·ËÌ‡

◊Â¯ÏÂ‰ÊËÂ‚‡
22.00 ÕÓ˘ÌËˇÚ ÛÔ‡‚ËÚÂÎ Ú‚

ÙËÎÏ /6 ÂÔËÁÓ‰/ (14)
23.00 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò
23.30 ÃÓˇÚ ÔÎÂÈÎËÒÚ /Ô/
00.30 ÀˇÚÓ Ò ¡Õ“ /Ô/
03.25 ¡˙Î„‡Ëˇ ‚ 60 ÏËÌÛÚË Ò

Ã‡Ë‡Ì‡ ¬ÂÍËÎÒÍ‡ /Ô/
04.25 œÓ Ò‚ÂÚ‡ Ë Û Ì‡Ò /Ô ÓÚ

20:00 ˜‡Ò‡/

07.00 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î (Ô)
08.00 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î (Ô)
09.00 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î

(Ô)
10.00 “¬ Ô‡Á‡
10.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
11.00 “¬ Ô‡Á‡
11.15 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
12.00 ì’Û·‡‚‡ ÒË, Ú‡ÚÍÓ‚ËÌÓî
12.30 “¬ Ô‡Á‡
12.45 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî (Ô)
13.45 “¬ Ô‡Á‡
14.00 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î
15.30 ÕÓ‚ËÌË
16.00 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
16.30 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î - ÓÚ-

ÍËÚ‡ ÎËÌËˇ
17.30 “¬ Ô‡Á‡
17.45 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ
18.10 “¬ Ô‡Á‡
18.30 ÕÓ‚ËÌË - ˆÂÌÚ‡ÎÌ‡

ÂÏËÒËˇ
19.15 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî
20.00 ƒÓÍÛÏÂÌÚ‡ÎÂÌ ÙËÎÏ
21.00 ìÀˇ‚‡ ÔÓÎËÚËÍ‡î (Ô)
22.00 “¬ Ô‡Á‡
22.15 ÕÓ‚ËÌË (Ô)
22.45 ì¿ÍÚÛ‡ÎÌÓ ÓÚ ‰ÂÌˇî (Ô)
23.20 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î
00.30 ìŒ·˘ÂÒÚ‚Ó Ë ÍÛÎÚÛ‡î

(Ô)
01.30 ìƒËÒÍÛÒËÓÌÂÌ ÍÎÛ·î (Ô)
02.30 ì«‡ ËÒÚÓËˇÚ‡ Ò‚Ó·Ó‰-

ÌÓî (Ô)
03.20 ìƒÛÏ‡Ú‡ Â ‚‡¯‡î (Ô)
04.20 ì¿ÌÚË‰ÓÚî (Ô)
04.45 ì—ÚÛ‰ËÓ »ÍÓÌÓÏËÍ‡î (Ô)
05.40 ìÕ‡¯ËˇÚ ÒÎÂ‰Ó·Â‰ Ò

¡—“¬î (Ô)
06.50 ÃÛÁËÍ‡ÎÂÌ ‡ÌÚ‡ÍÚ

05.30 ìƒÓÏ‡¯ÂÌ ‡ÂÒÚî /Ô./ -
ÒÂË‡Î, Ò.2 ÂÔ.12

06.00 ìƒÊË ¿È ƒÊÓ: –ÂÌÂ„‡ÚËî
- ‡ÌËÏ‡ˆËˇ, ÂÔ.6

06.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî /Ô./
07.00 ì“‡ÁË ÒÛÚËÌî - ËÌÙÓ-

Ï‡ˆËÓÌÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘Ë «Î‡ÚËÏË …Ó˜Â‚
Ë ¡ËÎˇÌ‡ √‡‚‡ÁÓ‚‡

09.30 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î - ÚÓÍ¯ÓÛ
12.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
12.30 ì ÓÏËˆËÚÂî - ÍÓÏÂ‰ËÈÌÓ

¯ÓÛ (2014 „.)
13.30 ìÿÓÛÚÓ Ì‡ ÕËÍÓÎ‡ÓÒ

÷ËÚËË‰ËÒî /Ô./
14.30 œÂÏËÂ‡: ìŒ·Â˘‡ÌËÂî

- ÒÂË‡Î, Ò.3 ÂÔ.73
16.00 œÂÏËÂ‡: ìÃ‡ÎÍË Û·ËÈ-

ÒÚ‚‡î - Ò.2 ÂÔ.24
17.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ
17.30 ìÀËˆÂ ‚ ÎËˆÂî - ÔÛ·ÎË-

ˆËÒÚË˜ÌÓ ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Ò
‚Ó‰Â˘ ÷‚ÂÚ‡ÌÍ‡ –ËÁÓ‚‡

18.00 ìƒ‚‡Ï‡ Ï˙ÊÂ Ë ÔÓÎÓ‚Ë-
Ì‡î - Ò.4 ÂÔ.20, 21

19.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - ˆÂÌÚ-
‡ÎÌ‡ ÂÏËÒËˇ

20.00 œÂÏËÂ‡: ì¡ÂÁÏËÎÓÒÚÂÌ
„‡‰î - ÒÂË‡Î, ÂÔ.135

21.00 ì—Í˙ÔË Ì‡ÒÎÂ‰ÌËˆËî -
ÒÂË‡Î, ÂÔ.32

22.00 ì ÓÏËˆËÚÂî - ÍÓÏÂ‰ËÈÌÓ
¯ÓÛ (2013 „.)

23.00 bTV ÕÓ‚ËÌËÚÂ - Í˙ÒÌ‡
ÂÏËÒËˇ

23.30 ìƒÓÏ‡¯ÂÌ ‡ÂÒÚî - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.2 ÂÔ.13

00.00 ì«‡ÍÓÌ Ë Â‰: —ÔÂˆË‡Î-
ÌË ‡ÁÒÎÂ‰‚‡ÌËˇî - ÒÂ-
Ë‡Î, Ò.19 ÂÔ.2

01.00 ì—Â‰ÂÏ ˜‡Ò‡ ‡ÁÎËÍ‡î -
ÒÂË‡Î, Ò.2 ÂÔ.11

02.00 ìœÂ‰Ë Ó·Â‰î /Ô./ - ÚÓÍ-
¯ÓÛ

04.30 ì“˙„Ó‚ÒÍË ˆÂÌÚ˙î -
ÒÂË‡Î, Ò.14 ÂÔ.17, 18

06.00 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

09.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌ-

Ì‡ ÂÏËÒËˇ

09.25 “ÂÎÂÍ‡Ì‡Î ìƒÓ·Ó ÛÚÓî

10.05 ìΔË‚ÂÈ Á‰‡‚ÓÒÎÓ‚ÌÓ!î

- ÔÂ‰‡‚‡ÌÂ Á‡ ÏÂ‰ËˆË-

Ì‡ Ë ÔÓÎÁÓÚ‚ÓÂÌ Ì‡˜ËÌ

Ì‡ ÊË‚ÓÚ

11.00 ìÃÓ‰Ì‡ ÔËÒ˙‰‡î - ¯ÓÛ

Á‡ ÒÚËÎ Ë ‡ÍÚÛ‡ÎÌË ÚÂÌ-

‰ÂÌˆËË

12.00 ÕÓ‚ËÌË (Ò˙Ò ÒÛ·ÚËÚË)-

ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

12.15 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî

15.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌ-

Ì‡ ÂÏËÒËˇ

15.15 ì’‡È‰Â ‰‡ ÒÂ ÓÊÂÌËÏî -

¯ÓÛ Á‡ Ú˙ÒÂÌÂ Ì‡ Ô‡Ú-

Ì¸Ó ‚ ÊË‚ÓÚ‡

16.10 ìÃ˙ÊÍÓ / ΔÂÌÒÍÓî

18.00 ¬Â˜ÂÌË ÌÓ‚ËÌË - ËÌ-

ÙÓÏ‡ˆËÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

18.40 ì¬ ‰ÂÈÒÚ‚ËÚÂÎÌÓÒÚî

19.45 ìÕÂÍ‡ „Ó‚ÓˇÚî

21.00 ì¬ÂÏÂî - ËÌÙÓÏ‡ˆË-

ÓÌÌ‡ ÂÏËÒËˇ

21.30 ìœÓ·Â„Ì‡ÎËÚÂ ÒÚ‡ËˆËî -

ÚÂÎÂ‚ËÁËÓÌÂÌ ÒÂË‡Î

23.25 ì¬Â˜ÂÂÌ ”„‡ÌÚî - Á‡-

·‡‚ÌÓ ÚÓÍ ¯ÓÛ

00.50 ìÕ‡Ò‡ÏÂ Ò ‚ÒË˜ÍËî

01.35 ì¬ÂÏÂÚÓ ˘Â ÔÓÍ‡ÊÂî

04.05 ìœÓ·Â„Ì‡ÎËÚÂ ÒÚ‡ËˆËî -

ÚÂÎÂ‚ËÁËÓÌÂÌ ÒÂË‡Î

05.00 ÕÓ‚ËÌË - ËÌÙÓÏ‡ˆËÓÌ-

Ì‡ ÂÏËÒËˇ

05.05 ìœÓ·Â„Ì‡ÎËÚÂ ÒÚ‡ËˆËî -

ÚÂÎÂ‚ËÁËÓÌÂÌ ÒÂË‡Î
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ŒÒÌÓ‚‡ÚÂÎ —ÚÂÙ‡Ì œÓ‰Â‚ »Á‰‡‚‡ ìƒ”Ã¿ ÔÂÒî ≈ŒŒƒ

√Î‡‚ÂÌ Â‰‡ÍÚÓ
»‚ÂÎËÌ ÕËÍÓÎÓ‚
inikolov@duma.bg

«‡Ï. „Î‡‚ÌË
Â‰‡ÍÚÓË
√ÂÓ„Ë √ÂÓ„ËÂ‚
ggeorgiev@duma.bg
»Ì‡ ÃËı‡ÈÎÓ‚‡
imihaylova@duma.bg
“‡Ìˇ ƒÊ‡‰ÊÂ‚‡
tgeneva@duma.bg

ŒÚ„Ó‚ÓÂÌ ÒÂÍÂÚ‡
»‚‡ÈÎÓ √ËÁ‰Ó‚
igizdov@duma.bg

¿‰ÂÒ Ì‡ Â‰‡ÍˆËˇÚ‡:
—ÓÙËˇ - 1000,

ÛÎ. ìœÓÁËÚ‡ÌÓî 20¿
‘‡ÍÒ: 975 26 04,

‡‚ÚÓÏ‡ÚË˜ÂÌ
ÌÓÏÂ‡ÚÓ 97 05

+ ‚˙ÚÂ¯ÂÌ ÌÓÏÂ

”Ô‡‚ËÚÂÎ »‚‡Ì œÂ¯Â‚

Õ¿¡Àfiƒ¿“≈À: ¬ÂÎËÒÎ‡‚‡ ƒ˙Â‚‡
¡⁄À√¿–»fl: œ‡‚ÎÂÚ‡ ƒ‡‚Ë‰Ó‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
215; ¿Ë‰‡ œ‡ÌËÍˇÌ - 218; ƒÂÒËÒÎ‡‚‡ ¬ÂÎÂ‚‡ - 230;
–ÓÒÚËÒÎ‡‚‡ »‚‡ÌÓ‚‡ - 233; fiÎËˇ  ÛÎËÌÒÍ‡ - 224
» ŒÕŒÃ» ¿: Ã‡ˇ  ‡ÎÔ‡˜Í‡-…Ó‚‡ÌÓ‚ÒÍ‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 246; ≈‚„ÂÌË √‡‚ËÎÓ‚ - 246
—¬fl“: fiË ÃËı‡ÎÍÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 220;
“‡Ìˇ √ÎÛı˜Â‚‡ - 220
 ”À“”–¿: ¬ËÎË‡Ì‡ —ÂÏÂ‰ÊËÂ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ
- 240; Õ‡‰ÂÊ‰‡ ”¯Â‚‡ - 240
Œ¡Ÿ≈—“¬Œ: ¬ÂÎË‡Ì‡ ’ËÒÚÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ -
238; ¬‡ÎÂÌÚËÌ √ÂÓ„ËÂ‚ - 232; ≈‚‡  ÓÒÚÓ‚‡ - 229
◊≈“»¬Œ: ¿Î¸ÓÌ‡ ÕÂÈÍÓ‚‡ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 239;
¡ÓˇÌ ¡ÓÈ˜Â‚ - ìœÂ„‡Òî - 244; √ÂÓ„Ë √˙ÎÓ‚ - ìœ‡‰ÓÌî;
’Û‰ÓÊÌËÍ: ¿Ì‡ÚÓÎËÈ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚
—œŒ–“: ¬Î‡‰ËÏË ÕËÍÓÎÓ‚ - Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 245;
Ã‡ËÌ ÃËÎ‡¯ÍË - 245
≈À≈ “–ŒÕÕŒ »«ƒ¿Õ»≈: –‡ÎËˆ‡ ÕËÍÓÎÓ‚‡ -
Á‡‚ÂÊ‰‡˘ ÓÚ‰ÂÎ - 207; –ÓÒËˆ‡  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡

‘Œ“Œ: ≈ÏËÎËˇ  ÓÒÚ‡‰ËÌÓ‚‡ - 206;
ÃËı‡ÂÎ‡  ‡ÚÂËÌÒÍ‡
√–¿‘»◊≈Õ ƒ»«¿…Õ: ¬‡ÎÂÌÚËÌ ¿„ËÓ‚,
≈‚„ÂÌËˇ  Û¯Â‚‡, œÂÚˇ –Ó„‡˜Â‚‡, —Ô‡ÒÍ‡ ¬ÂÌÂ‚‡
–≈ À¿Ã» » Œ¡fl¬»: fiÎËˇ —Ú‡ÌÍÛÎÓ‚‡ - 205;
0879326034; e-mail: reklama@duma.bg, obiavi@duma.bg
–¿«œ–Œ—“–¿Õ≈Õ»≈: –ÛÏˇÌ‡  ËËÎÓ‚‡ - 203;
≈ÏËÎ ÃËıÓ‚ - 216; abonament@duma.bg, ì¡˙Î„‡ÒÍË ÔÓ˘Ëî ≈¿ƒ
œ–Œ»«¬Œƒ—“¬Œ: ¬Î‡‰ËÏË “ÓÔÓÎÒÍË

¬≈—“Õ»  ìƒ”Ã¿î ≈ Õ¿—À≈ƒÕ»  Õ¿ “–¿ƒ»÷»»“≈ Õ¿ ¬≈—“Õ»÷»“≈

ì–¿¡Œ“Õ» ⁄î, ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— » ¬≈—“Õ» î

» ì–¿¡Œ“Õ»◊≈— Œ ƒ≈ÀŒî

»ÁÔÓÎÁ‚‡ÌË Ò‡ Ë ÂÏËÒËËÚÂ
Ì‡ ¡“¿, "‘ÓÍÛÒ", ¡√Õ≈—, ¡Õ–,
‘‡ÌÒ ÔÂÒ, ËÌÚÂÌÂÚ Ë ‰.

—ÓÙËˇ, ÊÍ. "ƒÛÊ·‡" 1,
ÛÎ. "»ÎËˇ ¡Â¯ÍÓ‚" 3¿

œÂ˜‡Ú

duma@duma.bg

ÕÂÔÓ˙˜‡ÌË Ï‡ÚÂË‡ÎË ÏÓÊÂ
‰‡ ÌÂ ·˙‰‡Ú ÔÛ·ÎËÍÛ‚‡ÌË. ÕÂÔÓÚ˙ÒÂ-
‰Ó
–˙ÍÓÔËÒË ÌÂ ÒÂ ‚˙˘‡Ú.

ГЛЕДАЙТЕ

ПО ДИЕМА СПОРТ

22.30 Шахтьор Солигорск -
Лудогорец (0:1)
ПО ЕВРОСПОРТ

КОЛОЕЗДЕНЕ
14.00 Обиколка на Франция,
XVI етап .
ОЛИМПИЙСКИ ИГРИ
19.20 “Зала на славата -
Атланта 1996”
20.20 “Основни
олимпийски истории”
РАЛИ
00.30 “Пътя на коприната”
(обзор)
ПО МАКС СПОРТ 1

ТЕНИС
10.00-22.00 ATP 500 в Хамбург
ПО МАКС СПОРТ 2

14.00 - 18.00 ATP 250 в Бостад
ПО МАКС СПОРТ 4

ПЛАЖЕН ФУТБОЛ
12.00 - 15.15, 17.00 - 19.00

Десеткратният национален
първенец Лудогорец ще гони
победа и в реванша срещу бе-
ларуския Шахтьор Солигорск
в I предварителен кръг на Шам-
пионската лига. “Орлите” от-
летяха от Варна за Белград,
където довечера от 22,30 ч. е
реваншът. Те спечелиха преди
седмица в Разград с 1:0 с гол в
добавеното време.

Националният нападател
Кирил Десподов заяви, че той
и съотборниците му са предел-

но мотивирани да отстранят
Шахтьор. “Очаквам да побе-
дим, не тръгваме с друга
мисъл. Мотивирани сме да ги
отстраним. Винаги играем на-
падателно и никога не сме се
защитавали. В предния мач из-
пуснахме 4-5 гола. Вратарят
на Шахтьор направи мача на
живота си. Надявам се в ре-
ванша да не е така. Ще играем
нашата игра. Дано да влязат и
ситуациите ни за гол. Нещата
в тима са много добре. Новите

футболисти се адаптират. Мис-
ля, че имаме много добър от-
бор”, каза роденият в Кресна
нападател. “Трябва да подхо-
дим максимално отговорно в
реванша срещу Шахтьор. Това
е коварен отбор, ако бъде под-
ценен, ще ни създаде големи
проблеми. През годините Лу-
догорец показа, че играе добре
и като домакин, и като гост.
Това, че мачът е в Белград, не
трябва да ни успокоява, тряб-
ва да сме пределно концентри-

рани”, коментира изпълнител-
ният директор на Лудогорец
Ангел Петричев.

“Много е трудно да се срав-
нява настоящият Лудогорец с
предния ни отбор. Футболът
се промени, реалностите -
също. Всички искаме да виж-
даме Лудогорец, който играе
атакуващо, който не се преда-
ва и който радва с комбина-
тивна игра. Това стане ли, ус-
пехите ще дойдат. За съжале-
ние, периодът на смяна на по-

коленията се оказа малко по-
дълъг. Има още какво да пипа-
ме по отбора. С бавни стъпки
обаче вървим в правилната
посока”, допълни Петричев.

“На много футболисти им
се лепна етикетът, че Лудо-
горец ги иска. Имаме нашите
планове, но преди да реали-
зираме трансфер, никога не
казваме. Гледаме да сме мак-
симално предпазливи, когато
привличаме играч”, завърши
Петричев.

Лудогорец ще гони
победа и в Белград
Не тръгваме с друга мисъл, отсече Кирил Десподов

СНИМКА БГНЕС

Новак Джокович целува купата на “Уимбълдън”, след като
победи на финала италианеца Матео Беретини с 4:6, 6:4, 6:4, 6:3
и спечели за шести път трофея. Сърбинът вече има 20 купи
от Големия шлем и се изравни с Роджър Федерер и Рафаел Надал

Калоян Левтеров донесе трети медал
за България на Европейското първенство
по плуване за юноши и девойки. Славистът
преплува 200 м гръб за 1:59,13 мин. във
финал, в който влезе с най-добро пости-
жение от полуфиналите и се обърна първи
преди последните 50 метра, когато изгу-
би аванса си. Ксавери Масук (Пол) заслу-
жи титлата с време 1:58,41 мин., а Берке
Сака (Тур) изпревари нашия само с 0,11
сек. Рекордът на Левтеров е 1:56,57 мин.
и при повторение плувецът на Славия
щеше да спечели злато.

България заслужи 2 златни медала
чрез Йосиф Миладинов на 50 и 100 м
в бътерфлая и бронз на Левтеров, кой-
то преди 2 години в Казан на 200 м
гръб бе седми.

Плувците ни подобриха най-доброто
си представяне досега - преди 34 години
отново в Рим те спечелиха комплект ме-
дали. Тогава Михаил Савов стана шам-
пион на 100 м гръб и взе бронз на 200
м съчетано, а Боян Боянов бе “сребъ-
рен” на 50 м св. стил.

Българите записаха още 3 финала -
пето място на Жанет Ангелова на 400 м
св. стил с рекорд за девойки старша
възраст 4:15,57 мин., четвърто на юноше-
ската щафета 4 по 100 м св. стил с рекорд
за мъже, а Левтеров бе 7-и на 100 м гръб.

Левтеров взе
бронз в Рим

Никола Цолов е
втори в Европа
на картинг

Пореден подиум записа Никола
Цолов - “Българският лъв”, в Европей-
ския картинг шампионат. Българският
пилот от Фернандо Алонсо Карт до-
минираше през състезателния уикенд
и си осигури първа стартова позиция
за финала. След много оспорвана бит-
ка с представителите на програмите за
развитие на млади пилоти на Мерце-
дес Ф1 - Андреа Кими Антонели, и на
Ред Бул Ф1 - Арвид Линдблад, Никола
завърши втори. Постижението му е
безпрецедентно в историята на българ-
ския моторен спорт. Друг наш пилот
досега не е бил на подиума на толкова
престижно състезание.

Цолов е на четвърта позиция във
временното класиране. Последният
кръг от еврошампионата е в Испания
на 23-25 юли.
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с 19-а титла
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¿ÍÓ ÛÒÔÂÂÏ ‰‡ Á‡Ô‡ÁËÏ ÒÔÓÍÓÈÒÚ‚ËÂ Ë ‰‡ Á‡ÒËÎËÏ ËÏÛÌÌ‡Ú‡ Á‡˘ËÚ‡ Ì‡ Ó„‡-
ÌËÁÏ‡ ÒË, ¯‡ÌÒ˙Ú ‰‡ ÒÂ ËÁÔ‡‚ËÏ ÔÓ‰„ÓÚ‚ÂÌË ÔÂ‰ ÔÂ‰ËÁ‚ËÍ‡ÚÂÎÒÚ‚ÓÚÓ Ì‡ ÍÓÈÚÓ
Ë ‰‡ Â ‚ËÛÒ ÁÌ‡˜ËÚÂÎÌÓ ÒÂ ÔÓ‚Ë¯‡‚‡. ’‡Ì‡Ú‡ Ë ‰Ó·ÓÚÓ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÌÂ Ò‡ ËÁÍÎ˛-
˜ËÚÂÎÌÓ ‚‡ÊÌË Í‡ÍÚÓ Á‡ ÛÏÂÌËÂÚÓ Ì‡ Ó„‡ÌËÁÏ‡ ‰‡ ÒÂ ÔÂ‰Ô‡Á‚‡ ÓÚ ‚˙Ì¯ÌË ‚Â‰Ë-
ÚÂÎË, Ú‡Í‡ Ë Á‡ ˆˇÎÓÒÚÌÓÚÓ ÌË Á‰‡‚Â.

«Ì‡ÂÚÂ ÎË ÍÓÎÍÓ ˆÂÌÌÓ Â ˜Â‚ÌÓÚÓ Á‰‡‚Â Á‡ ËÏÛÌÌ‡Ú‡ ÌË ÒËÒÚÂÏ‡? —ÔÓÂ‰
ËÁÚÓ˜Ì‡Ú‡ ÏÂ‰ËˆËÌ‡, ‡ÍÓ ˜Â‚‡Ú‡ Ò‡ Á‰‡‚Ë Ë ÙÛÌÍˆËÓÌË‡Ú Ô‡‚ËÎÌÓ - ÁÌ‡˜Ë Â
Á‰‡‚Ó ˆˇÎÓÚÓ ÚˇÎÓ. “Ó‚‡ ÌËÍ‡Í ÌÂ Â ÒÎÛ˜‡ÈÌÓ. ◊Â‚‡Ú‡ Ò˙‰˙Ê‡Ú ÔÓ‚Â˜Â ËÏÛÌÌË
ÍÎÂÚÍË, ÓÚÍÓÎÍÓÚÓ ˆˇÎ‡Ú‡ ÓÒÚ‡Ì‡Î‡ ˜‡ÒÚ ÓÚ ˜Ó‚Â¯ÍÓÚÓ ÚˇÎÓ. ¬ ÏÌÓ„Ó ÒÎÛ˜‡Ë ÔÓÌË-
ÊÂÌËˇÚ ÌË ËÏÛÌËÚÂÚ ÒÂ ‰˙ÎÊË ËÏÂÌÌÓ Ì‡ ÎÓ¯‡ ÍÓÏÛÌËÍ‡ˆËˇ ‚ ˜Â‚‡Ú‡.  ‡ÚÓ ÒÂ
ËÏ‡ ÔÂ‰‚Ë‰, ˜Â 80 % ÓÚ ËÏÛÌÌ‡Ú‡ ÒËÒÚÂÏ‡ Â ‡ÁÔÓÎÓÊÂÌ‡ ‚ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÚÂÎÌËˇ
Ú‡ÍÚ, ÔÓ‰‰˙Ê‡ÌÂÚÓ Ì‡ Á‰‡‚Ë ˜Â‚‡ Â ÓÒÌÓ‚Ì‡ ˆÂÎ Á‡ ÔÓ‰‰˙Ê‡ÌÂÚÓ Ì‡ Ì‡¯ÂÚÓ
Á‰‡‚Â Ë ‰Ó·Ëˇ ÌË ËÏÛÌËÚÂÚ.

◊Ó‚Â¯ÍÓÚÓ ÚˇÎÓ ÔÓËÁ‚ÂÊ‰‡ Ò‚ÓË ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌË ÂÌÁËÏË Ë ÓÍÓÎÓ ÔÓÎÓ‚ËÌ‡Ú‡ ÓÚ
Ó·˘ÓÚÓ ÔÓËÁ‚Ó‰ÒÚ‚Ó Ì‡ ÂÌÁËÏË ‚ ÚˇÎÓÚÓ ÒÂ ËÁÔÓÎÁ‚‡Ú Á‡ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÌÂ. ≈ÌÁËÏËÚÂ
Ò‡ ÔÓÚÂËÌË, ÍÓËÚÓ ÛÒÍÓˇ‚‡Ú ıËÏË˜ÂÒÍËÚÂ Â‡ÍˆËË ‚ Ó„‡ÌËÁÏ‡ (ÔÓÌˇÍÓ„‡ Ì‡‰
1000 Ô˙ÚË). ÕÂ‰ÓÒÚË„˙Ú ‰ÓË Ò‡ÏÓ Ì‡ Â‰ËÌ ÂÌÁËÏ ·Ë ÔÓ‚ÎËˇÎ Ì‡ ˆÂÎËˇ ÌË ÏÂÚ‡-
·ÓÎËÁ˙Ï. ŒÒÌÓ‚Ì‡Ú‡ „ËÊ‡ Ì‡ ÚˇÎÓÚÓ Â ‰‡ ÓÒË„ÛË ‰ÓÒÚ‡Ú˙˜ÌÓ ı‡ÌËÚÂÎÌË ‚Â˘ÂÒÚ‚‡
Á‡ Ò˙˘ÂÒÚ‚Û‚‡ÌÂÚÓ ÒË - Í‡ÚÓ ‡Á„‡‰Ë Ë ÛÒ‚ÓË ÔÓ‰ÛÍÚËÚÂ Ë „Ë ÔÂ‚˙ÌÂ ‚ ËÁÚÓ˜ÌËÍ
Ì‡ ÔÓÎÂÁÌË ‚Â˘ÂÒÚ‚‡. “ÓÁË ÔÓˆÂÒ ÓÚÌÂÏ‡ ÏÌÓ„Ó ÂÌÂ„Ëˇ, ÓÒÓ·ÂÌÓ ‡ÍÓ Ó„‡ÌËÁÏ˙Ú
Úˇ·‚‡ Ò‡Ï ‰‡ ÒËÌÚÂÁË‡ ÎËÔÒ‚‡˘ËÚÂ ÂÌÁËÏË.

œË ı‡ÌÂÌÂ, Ì‡‰ 50% ÓÚ ÂÌÂ„ËˇÚ‡ ÒÂ ËÁ‡ÁıÓ‰‚‡ Á‡ ÔÓˆÂÒËÚÂ Ì‡ ı‡ÌÓÒÏË-
Î‡ÌÂ. œË ÒËÎÂÌ ÒÚÂÒ, ÏÌÓ„Ó ÌËÒÍ‡ ËÎË ÏÌÓ„Ó ‚ËÒÓÍ‡ ÚÂÏÔÂ‡ÚÛ‡, ËÎË ‰Û„Ó
ÂÍÒÚÂÏÌÓ Ó·ÒÚÓˇÚÂÎÒÚ‚Ó, ÚˇÎÓÚÓ ÒÂ ÌÛÊ‰‡Â ÓÚ ÏÌÓ„Ó ÔÓ‚Â˜Â ÂÌÁËÏË, ÓÚÍÓÎÍÓÚÓ ‚
ÌÓÏ‡ÎÌÓ Ò˙ÒÚÓˇÌËÂ. ¬˙ÔÂÍË ˜Â ÚˇÎÓÚÓ ÔÓËÁ‚ÂÊ‰‡ Ò‚ÓË ÒÓ·ÒÚ‚ÂÌË ı‡ÌÓÒÏËÎ‡-
ÚÂÎÌË ÂÌÁËÏË, ÚÓ‚‡ ÏÓÊÂ ‰‡ ÌÂ Â ‰ÓÒÚ‡Ú˙˜ÌÓ, Á‡ ‰‡ ‡Á„‡‰Ë Ì‡Ô˙ÎÌÓ ‚‡ÂÌË ËÎË
ÔÂ‡·ÓÚÂÌË ı‡ÌË, Ì‡ÔËÏÂ. ¬ ÚÂÁË ÒÎÛ˜‡Ë ‰ÓÔ˙ÎÌËÚÂÎÌËÚÂ ÂÌÁËÏË ÔÓÏ‡„‡Ú Á‡
Ì‡Ï‡Îˇ‚‡ÌÂ Ì‡ ÒÚÂÒ‡ ‚ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÚÂÎÌ‡Ú‡ ÒËÒÚÂÏ‡, ÔÓ‰ÔÓÏ‡„‡Ú Ô‡‚ËÎÌÓÚÓ ÛÒ‚Ó-
ˇ‚‡ÌÂ Ì‡ ı‡ÌËÚÂÎÌË ‚Â˘ÂÒÚ‚‡ Ë Ò˙Á‰‡‚‡Ú Ë‰Â‡ÎÌ‡ ÒÂ‰‡ Á‡ 80% ÓÚ ËÏÛÌÌËÚÂ
ÍÎÂÚÍË, ÍÓËÚÓ ÒÂ Ì‡ÏË‡Ú ‚ ˜Â‚‡Ú‡.

ƒÓ·‡‚ÍËÚÂ, ÍÓËÚÓ ‚ÍÎ˛˜‚‡Ú ÂÌÁËÏË, ÏÓ„‡Ú ‰‡ ÔÓÏÓ„Ì‡Ú Á‡ ÔÓ‰‰˙Ê‡ÌÂ Ì‡ ı‡-
ÌÓÒÏËÎ‡ÚÂÎÌÓÚÓ Ë ËÏÛÌÌÓÚÓ Á‰‡‚Â.

œÓ‰ÛÍÚ˙Ú ≈ÌÁË-ÃËÎ (Enzy-Mill) Ò˙‰˙Ê‡ ÒÂ‰ÂÏÚÂ Ì‡È-‚‡ÊÌË ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÚÂÎÌË
ÂÌÁËÏË, ÔÓ‰·‡ÌË ÓÚ ‡ÒÚËÚÂÎÌË ËÁÚÓ˜ÌËˆË Ë ÏËÍÓÓ„‡ÌËÁÏË ‚ Deerland - USA,
ÎË‰Â ‚ ÔÓËÁ‚Ó‰ÒÚ‚ÓÚÓ Ì‡ ÂÌÁËÏË. “Â ÔÓ‰Ó·ˇ‚‡Ú ÛÒ‚Óˇ‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ‚‡ÊÌËÚÂ Á‡
Ó„‡ÌËÁÏ‡ ÌÛÚËÂÌÚË, Í‡ÚÓ ‚˙„ÎÂıË‰‡ÚË, Ï‡ÁÌËÌË, ÔÓÚÂËÌË, ‚ËÚ‡ÏËÌË Ë ÏËÌÂ‡-
ÎË. “‡·ÎÂÚÍËÚÂ Ò‡ ÛÒÚÓÈ˜Ë‚Ë Ì‡ ÒÚÓÏ‡¯Ì‡Ú‡ ÍËÒÂÎËÌÌÓÒÚ, ËÏ‡Ú ¯ËÓÍ ÒÔÂÍÚ˙ Ì‡
‰ÂÈÒÚ‚ËÂ. “‡·ÎÂÚÍËÚÂ ‚ ≈ÌÁË-ÃËÎ (Enzy-Mill) ÌÂ Ò˙‰˙Ê‡Ú ÊË‚ÓÚËÌÒÍË ÔÓ‰ÛÍÚË,
Óˆ‚ÂÚËÚÂÎË Ë ÍÓÌÒÂ‚‡ÌÚË! ÃÓ„‡Ú ‰‡ ÒÂ ÔËÂÏ‡Ú Ë ÓÚ ‚Â„ÂÚ‡Ë‡ÌˆË. ƒÓÔ˙ÎÌËÚÂÎ-
ÌÓÚÓ ÔËÂÏ‡ÌÂ Ì‡ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÚÂÎÌË ÂÌÁËÏË Á‡ÒËÎ‚‡ Ò˙ÔÓÚË‚ËÚÂÎÌËÚÂ ÒËÎË Ì‡
Ó„‡ÌËÁÏ‡, ÔÓÏ‡„‡ ÔË ‚˙ÁÔ‡ÎÂÌËˇ, ÔÓ‰Ó·ˇ‚‡ Í˙‚ÓÓ·‡˘ÂÌËÂÚÓ, ÔÓÏ‡„‡ ÔË Á‡-
‡ÒÚ‚‡ÌÂÚÓ Ì‡ ‡ÌË Ë ÒÂ ·ÓË Ò ‚ËÛÒË!

≈ÌÁË-ÃËÎ (Enzy-Mill) ÔÓ‰Ó·ˇ‚‡ ı‡ÌÓÒÏËÎ‡ÌÂÚÓ, ‚ ÂÁÛÎÚ‡Ú Ì‡ ÍÓÂÚÓ ÌÂ ˜Û‚ÒÚ-
‚‡ÏÂ ÚÂÊÂÒÚ Ë ·ÓÎÍË ‚ ÒÚÓÏ‡ı‡, ÔÂ‰ÓÚ‚‡Úˇ‚‡ ÔÓ‰Û‚‡ÌÂÚÓ Ë Ì‡Ï‡Îˇ‚‡ „‡ÁÓ‚ÂÚÂ.
œÓ‚Ë¯‡‚‡ ËÏÛÌËÚÂÚ‡ Ë Í‡˜ÂÒÚ‚ÂÌËˇ ËÏÛÌÂÌ ÓÚ„Ó‚Ó.

ÃÓÊÂÚÂ ‰‡ Ì‡ÏÂËÚÂ ≈ÌÁË-ÃËÎ ‚ ‡ÔÚÂÍËÚÂ Ë ·ÂÁ ÂˆÂÔÚ‡ ËÎË ÓÌÎ‡ÈÌ Ì‡ https:/
/botanic.cc/products/enzymill/.
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Италианският национален
отбор се наложи над Англия
след изпълнение на дузпи с 3:2
и с общ резултат 4:3 триумфи-
ра на Евро 2020.

На легендарния “Уембли”
домакините поведоха с ранен
гол на Люк Шоу (2). Левият
бек се разписа с левачката след
асистенция на Киърън Три-
пиър и записа първи гол за
“Трите лъва”. Друг бранител -
Леонардо Бонучи (67), израв-
ни след меле пред вратата на
Джордан Пикфорд.

При дузпите тимът на
Манчини триумфира с 3:2.
Джанлуиджи Донарума спаси
ударите на Джейдън Санчо и
Букайо Сака, а преди това
Маркъс Рашфорд тресна дес-

Италия
триумфира
„Адзурите”
сразиха Англия
с дузпи

Селекционерът на Италия Роберто Манчини
и капитанът на тима Джорджо Киелини свалят
от самолета на летището в Рим Купата на Евро 2020

ния стълб. Хари Кейн и Хари
Магуайър бяха точни от 11-
те метра. За Италия Домени-
ко Берарди, Леонардо Бонучи
и Федерико Бернадески не
трепнаха от бялата точка, а
ударите на Андреа Белоти и
Жоржиньо бяха спасени от
Пикфорд.

Успехът донесе 34 милио-
на евро за Италия, Англия се
утеши с 30,25 милиона.

“Скуадра Адзура” спечели
за втори път турнира след
1968 г., когато бе домакин на
финалната четворка в тогаваш-
ния формат. “Трите лъва” за
първи път играха еврофинал.
За пръв  път Англия игра във
финал на Мондиал 1966, също
на “Уембли”.

“Справихме се отлично.
Допуснахме ранен гол и изпит-
вахме затруднения, но след това
доминирахме. Момчетата бяха
прекрасни. Победата е важна за
всички. Надявам се да празну-

ват в Италия”, каза Роберто
Манчини. Под негово ръковод-
ство “Скуадрата” е в серия от
34 поредни мача без загуба.

Селекционерът на Англия
Гарет Саутгейт защити решени-
ето си да пусне “дузпаджиите”
Санчо и Рашфорд, които се
провалиха. Тийнейджърът Бу-
кайо Сака, който профука пе-
тата дузпа, не е изпълнявал
удар от бялата точка в профе-
сионалната си кариера. “Аз
избрах изпълнителите. Неверо-
ятно разочарован съм да не
отидем още една крачка напред.
Решихме да направим промени-
те в края на мача, но губим или
печелим заедно като отбор.
Това бе мое решение за Сака.
Той и останалите бяха най-до-
бри на дузпи на тренировките.
Беше хазартен ход”, призна
Саутгейт, който също пропус-
на решителна дузпа при загуба-
та от Германия в полуфинала
на Евро 96 на “Уембли”.

Английската футболна асо-
циация обяви, че е “отврате-
на” след расистките обиди по
адрес на Рашфорд, Санчо и
Сака след пропуснатите дузпи.
“Отвратени сме, че някои от
нашия състав, които дадоха
всичко от себе си за фланелка-
та това лято, станаха обект на
расисистки обиди в социални-

СНИМКИ БГНЕС

Хиляди тифози се радват на евротитлата
на Италия на централния площад в Милано

те мрежи след мача. Заставаме
зад играчите.”

Джанлуижди Донарума
е най-добър играч

Вратарят на Италия Джан-
луижди Донарума бе определен
за най-добър играч на Евро
2020. Той стана вторият вра-
тар след Петер Шмайхел, удос-
тоен с това звание на Евро
1992. 22-годишният Донарума
помогна на “Скуадра Адзура”
на два пъти да продължи след
дузпи - срещу Испания на по-
луфинала и на финала с Анг-
лия. Той е и футболистът с най-
много игрални минути на шам-
пионата, като не е бил сменен
нито веднъж.

Леонардо Бонучи
е с два рекорда

Изравнителният гол на Ле-
онардо Бонучи на финала бе
13-ият и рекорден за Италия
на голям турнир. “Скуадрата”
бе вкарала по 12 гола на 3
световни първенства - 1934,
1982 и 2006 г. Бонучи стана
и най-възрастният автор на
гол в еврофинал - на 34 годи-
ни и 71 дни.


